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Jacek Zdancewicz tylko do³o¿y³ sobie k³opotów

Happeningiem w ZGK
zajmie siê prokurator
(GRYFICE) Wejœcie
do ZGK by³ego dy-
rektora Jacka Zdan-
cewicza mia³o po-
smak happeningu –
akcji, która mia³a
odbiæ siê szerokim
echem w gminie, a
nawet kraju. Œwiad-
czy³y o tym œci¹gniê-
te media i obecnoœæ
kilku radnych. I odbi-
³a siê. Teraz mo¿e
odbiæ siê, ale
czkawk¹, samemu
Zdancewiczowi.

Œcie¿ka rowerowa otwarta,
ale wysz³o jak zwykle

„Jedziemy do koñca Pogorzelicy, koniec drogi asfaltowej,
zaczynaj¹ siê p³yty i dwa kierunki - w lewo lub w prawo.
Szukamy jakieœ tablicy informacyjnej o kierunku œcie¿ki
rowerowej - bez skutku”.

Oœwiadczenia
maj¹tkowe
radnych
Rady
Gminy
Karnice

Do szkó³
w gminie
Trzebiatów
trafi 1,4 mln z³

Naj³adniejsze balkony i ogródki

Osiedle nr 1
wygrywa
turniej
pi³karski
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Gazeta Powiatowa

„17 miesiêcy to za
ma³o!” - napisa³ pan Prze-
mys³aw Kowalewski w
oœwiadczeniu, drukowa-
nym w gazecie swojego ser-
decznego przyjaciela ks.
Sylwestra Marculi.

W oœwiadczeniu Przemys³aw
Kowalewski  odnosi siê do 17 mie-
siêcy pracy na stanowisku drugie-
go wiceburmistrza Gminy Gryfi-
ce.

Szanowny panie Kowalewski,
mieszkañcy Gryfic, w tym i ja,
uwa¿amy, ¿e o ca³e 17 miesiêcy za
d³ugo otrzymywa³ pan pieni¹dze z
kasy gminy i nie bêdê rozwa¿a³,
dlaczego w ogóle by³ pan w niej
zatrudniony. Dla nikogo nie jest
tajemnic¹, i¿ w zatrudnieniu pana
na stanowisku drugiego wicebur-
mistrza orêdowa³ lekarz Krzysz-
tof Kozak i pañski guru Kazimierz
Saæ. A na ten duet jak na razie sil-
nych nie ma, nawet w woj. za-
chodniopomorskim.

Kowalewski m.in. pisze: „wie-
le nauczy³em siê pracuj¹c ze sta-
rost¹ Kazimierzem Saciem - cze-
go innego, ale równie¿ inspiruj¹-
cego jako dziennikarz i twórca
pierwszego portalu informacyjne-
go o Gryficach - Rega 24.pl”

Mnie z tego cytatu interesuj¹
dwa s³owa - „czego innego”. Co
siê kryje pod tymi s³owami? Czy¿-
by totalne lenistwo? Wygodnic-
two? Dobry fotel i nogi na biurku?
Dobra poranna kawa i „dobry pa-
pierosek” w towarzystwie Sacia?
Wspólne z nim obiadki w barze
nad ABC, czy te¿ w restauracji w
Hosso? A mo¿e wspólne wyjazdy
na krêgle do Sandry, bo o ile wiem,
to ju¿ nie zas³ugiwa³ pan na
wspólne wypady do Binowa na
golfa!

Chwali siê pan Kowalewski w
swoim oœwiadczeniu laurem -
Gmina Gryfice Fair Play 2011.
Ale nie pisze, ile ten certyfikat
kosztowa³ Gminê Gryfice, czyli
podatników gryfickich. Mam in-
formacjê, ¿e w pierwszym etapie
konkursu cena wynosi³a 3 300,00
z³ + Vat, a w drugim 6 100,00 z³ +
Vat. To pytam, czym tu siê pan
chwali. Wydaniem ponad 10 tys.
z³ z bud¿etu gminy na fanaberie,
które niczego w gminie nie zmie-
niaj¹?

O 17 miesiêcy za d³ugo
To bzdura, ¿e certyfikat po-

móg³ realizacji, wspólnie ze szpi-
talem w Gryficach, starostwem i
innymi samorz¹dami, projektu in-
westycji w szerokopasmowy in-
ternet. To szpital potrzebowa³
„wspólników” do tego projektu, a
nie odwrotnie. Wodolejstwo ma
pan Kowalewski opanowane do
perfekcji, dlatego nie dziwi myle-
nie faktów.

Dalej Kowalewski pisze, ¿e na
jego sercu le¿y gryficki sport i
wszechstronny rozwój m³odzie¿y,
¿e stworzy³ nowe prawo okreœlo-
ne   bonem m³odego sportowca.
Nowe prawo Kowalewskiego
mia³o polegaæ na tym, ¿e na ró¿ne
listy wpisano imiona i nazwiska
dzieci i m³odzie¿y i za ka¿dym
takim nazwiskiem z kasy gminy
Gryfice mia³o p³yn¹æ - bagatela -
1000 z³. Za nazwiskiem, z tym, ¿e
nie wiadomo do czyjej kieszeni,
bo trenerów z pe³nymi uprawnie-
niami nie ma w Gryficach. S¹ na-
uczyciele W-F, ale bez uprawnieñ
trenerskich. Janusz Przybysz czy
Wies³aw Pietrzak problemu gry-
fickiego sportu nie rozwi¹¿¹. Tam
gdzie jest polityka i kalkulacja po-
lityczna nie ma miejsca na sport,
czego dowodem jest spadek do
klasy A naszej „Sparty”.

Kolejne wywody Kowalew-
skiego, cytat: „zdobyliœmy ponad
1 mln z³otych dla Gimnazjum nr 2
oraz SP 4 w Gryficach. Blisko 800
tys. z³ najprawdopodobniej trafi
do kieszeni nauczycieli… tym sa-
mym udowodniliœmy, ¿e miasto
mo¿e zdobyæ te pieni¹dze, nie po-
zostawiaj¹c szkó³ samych sobie i
postawiliœmy pytanie, czym do-
tychczas zajmowa³ siê Zespó³ Pla-
cówek Oœwiatowych”.

ZPO aktualnie zajmuje siê, i to
pilnie, uzupe³nianiem projektu, o
którym „³askawca” pisze, bo jak
zwykle pomys³ mia³, nawet nie on,
tylko ktoœ inny i pomys³ nale¿y
urealniæ i pieni¹dze faktycznie
zdobyæ. Boli jednak stwierdzenie
Kowalewskiego, ¿e najprawdo-
podobniej 800 tys. z³ trafi do kie-
szeni nauczycieli. Jak trafi? Tak za
darmo, bez pracy po godzinach?
Nauczyciele bêd¹ oczekiwaæ na
z³otówki z nieba?

Realizacja projektu jest roz³o-
¿ona na dwa lata i na dwie szko³y,
czyli nie jest to taki miód.

Gdyby Kowalewski w mini-
malnym bodaj stopniu zaintereso-

wa³ siê tym, co i w jakiej szkole
poza programem obowi¹zkowym
jest realizowane, to wiedzia³by, ¿e
w Gimnazjum nr 2 realizowano
niejeden program, ¿e SP 3 w Gry-
ficach i SP Trzyg³ów od wielu lat
realizuj¹ ró¿ne programy z dota-
cjami unijnymi. Wiedzia³by, ¿e w
roku szkolnym 2012/2013
wszystkie szko³y podleg³e Gmi-
nie Gryfice bêd¹ realizowa³y do-
datkowe projekty.

Pusty œmiech ogarnia, kiedy w
wywodach Kowalewskiego czy-
tamy o organizacji inscenizacji
„Zdobycia Gryfic 1945” oraz
„Ba³tycki Festiwal Ognia”. Cytat:
„Decyduj¹c siê na organizacjê
tych wydarzeñ kulturalnych wie-
rzy³em, ¿e miasto nie musi wyda-
waæ setek tysiêcy na lokaln¹ im-
prezê pod nazw¹ Festyn Ziemi
Gryfickiej”.

Po pierwsze Gryfic w 1945 r.
nikt nie zdobywa³, „zdobywcy”
wjechali do miasta i w nim zostali.

Po drugie, na Festyn Ziemi
Gryfickiej nie wydawano setek
tysiêcy z³otych,  chyba, ¿e na ten
w 2011 r., który organizowa³ sam
Przemys³aw Kowalewski. A by³
tak zorganizowany, ¿e w trybie
pilnym nale¿a³o z kolejnych orga-
nizacji festynu zrezygnowaæ.

Co do Ba³tyckiego Festiwalu
Ognia, organizowanego przez
Kowalewskiego, wespó³ z ks.
Marcul¹, to z kasy gminy czy te¿
kasy GDK pop³ynê³o 45 - 50 tys.
z³. Od sponsorów Kowalewski na
tê imprezê otrzyma³ 15 600z³ i
jakieœ grosze ze Starostwa. Za te
pieni¹dze zafundowa³ mieszkañ-
com Gryfic i turystom korowód
„œredniowiecznych mieszczan”,
w którym szli: M³odzie¿owa Or-
kiestra Dêta dzia³aj¹ca przy GDK,
m³odzie¿owa grupa szczudlarzy
dzia³aj¹ca przy Domu Kultury w
Kaliszu Pomorskim oraz ok. 10
matek z dzieæmi w wieku 2 -6 lat.
Tak wygl¹da³ korowód œrednio-
wiecznych mieszczan z okazji
750-lecia Gryfic. Przy czym za-
uwa¿yæ nale¿y, ¿e grupa szczudla-
rzy z Kalisza Pomorskiego za
udzia³ w imprezie otrzyma³a ka-
szankê i wodê mineraln¹. Mieli
te¿ k³opoty ze znalezieniem miej-
sca na nocleg. Inscenizacja po¿a-
ru Gryfic, to czêœciowo spalone
sztalugi, na których umieszczono
4 p³yty z naniesionymi obrazami
Gryfic, wykonane za friko przez

uczniów Liceum Plastycznego w
Gryficach. Jest wiêcej ni¿ pewne,
¿e gdyby organizacjê tej imprezy
i kwotê pieniêdzy, jak¹ wymieni-
liœmy, powierzono so³tysowi
Smolêcina i £opianowa, to mieli-
byœmy lepsze widowisko. A tak to
by³a jedna wielka ¿enada za ponad
70 tys. z³ i zmarnowana okazja do
promocji miasta z okazji 750
nadania praw miejskich.

Reasumuj¹c: Kowalewski na
stanowisku drugiego wiceburmi-
strza Gryfic by³ o 17 miesiêcy za
d³ugo. Ale nie znaczy to, ¿e z Gry-
fic zniknie. Mówi siê, ¿e na III i IV
piêtrze urzêdu, od 1 wrzeœnia
otrzyma pe³ny etat w starostwie.
Wtedy te¿ jest szansa, ¿e do pracy
powróc¹ jego dwie sekretarki,
które po jego zwolnieniu posz³y
sobie na urlopy i chorobowe. Stres
po stracie tak wybitnego szefa
musia³ byæ ciê¿ki.

       Z powa¿aniem, Wiktor N.
Adres do wy³¹cznej wiadomoœci

Redakcji Gazety Gryfickiej.
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(TRZYG£ÓW, gm. Gryfice)
Szokuj¹cy tytu³ nada³ ktoœ pro-
gramowi, za pomoc¹ którego
maj¹ byæ edukowane dzieci w
szkole podstawowej w Trzyg³o-
wie. Program nazwano „Chcê byæ
wykszta³ciuchem”!

Program bêdzie realizowany w
Szkole Podstawowej im. Jana Paw-
³a II w Trzyg³owie, a odpowiedzial-
nym za jego realizacjê jest dyrektor
tej szko³y S³awomir Rospondek.
Przetarg na realizacjê projektu
og³oszono 3 sierpnia, a rozstrzy-
gniêcie nast¹pi³o po tygodniu, 10
sierpnia br. Wp³ynê³a 1 oferta i prze-
targ wygra³a Pomorska Akademia
Kszta³cenia Zawodowego sp. z o.o.
w Szczecinie. Kwotê trzeba poli-
czyæ, bo jej ogólnie nie podano, a
tylko kwoty na poszczególne czêœci.
Prezesami Akademii s¹ Krzysztof
Matlak i Teresa Berliñska, a zwi¹za-
ny z ni¹ jest Jacek Piechota. Pro-
gram firmowany jest jako europej-
ski. Dziwne jest to, ¿e ktoœ tak¹ na-
zwê zaakceptowa³ i da³ na to pieni¹-
dze. Widocznie mu to odpowiada³o,
a w Brukseli mo¿e nawet bêd¹ siê
cieszyæ, ¿e po wyprostowaniu bana-
nów bêd¹ teraz z Polaków robiæ wy-
kszta³ciuchów.

W g³owie mi siê nie mieœci, jak

SZOK – chc¹ by dzieci by³y
wykszta³ciuchami

mo¿na by³o nadaæ tak¹ nazwê pro-
gramowi edukacyjnemu. Przecie¿
s³owo wykszta³ciuch ma jedno-
znacznie negatywn¹ wymowê. To
ktoœ gorszy, ni¿ cz³owiek rzetelnie
wykszta³cony. Wystarczy³o poczy-
taæ w internecie, a tak¿e przypo-
mnieæ sobie dyskusjê na ten temat,
jak¹ wywo³a³o u¿ycie tego s³owa
przez Ludwika Dorna, który to s³o-
wo spopularyzowa³, okreœlaj¹c je
m.in. w ten sposób: „To mocno igno-
rancka, egoistyczna, narcystyczna
warstwa wykszta³conych, która nie
ma wiele wspólnego z polsk¹ inteli-
gencj¹. Ta znaczna czêœæ warstwy
wykszta³conej posiada pewn¹ pro-
fesjonaln¹ kompetencjê. Natomiast
straci³a ona kontakt z reszt¹ Polski,
w gruncie rzeczy na w³asne ¿ycze-
nie”. Czy w tym kontekœcie Trzy-
g³ów straci³ kontakt z reszt¹ Pol-
ski???

Ju¿ choæby has³o w Wikipedii
powinno odstraszyæ swoim znacze-
niem, cytujê: „s³owo wykszta³ciuch
w jêzyku polskim stworzone zosta-
³o przez Romana Zimanda jako t³u-
maczenie rosyjskiego pojêcia „ob-
razowañszczina” wymyœlonego
przez Aleksandra So³¿enicyna.
Okreœla ono ludzi, który zdobyli
formalne wykszta³cenie (ros. „obra-
zowanie”=wykszta³cenie), ale nie

s¹ w stanie sprostaæ idea³om inteli-
genckiego powo³ania. Okreœlenie to
ma charakter deprecjonuj¹cy, ale
zdaniem Bronis³awa Wildsteina
wy³¹cznie dla osób spe³niaj¹cych
warunki wyznaczone przez So³¿eni-
cyna, tj. tych, którzy dziêki w³adzy
bolszewików zniszczyli i zast¹pili
tradycyjn¹ inteligencjê.

Te i inne analogiczne okreœlenia
pojawiaj¹ siê szczególnie czêsto w
Polsce i Rosji, gdzie najsilniejsza
jest tradycja inteligencka i tocz¹ siê
ci¹gle spory o kryteria inteligencko-
œci. Pojawienie siê du¿ej liczby
osób, których inteligencka to¿sa-

moœæ mo¿e byæ kwestionowana wi¹-
¿e siê najczêœciej z polityk¹ pañstw
komunistycznych, w których w
krótkim czasie wykszta³cenie wy-
¿sze uzyska³y liczne rzesze osób
niezwi¹zanych z tradycj¹ inteli-
genck¹. Socjolog Jerzy Miku³owski
Pomorski pisa³ np. w tym kontek-
œcie o „produktach przyspieszone-
go i koniunkturalnego awansu spo-
³ecznego”. Neutralnym okreœle-
niem tej w³aœnie grupy spo³ecznej
by³o w okresie PRL pojêcie „nowej
inteligencji”. Czy ju¿ choæby te
przyk³ady pierwsze z brzegu nie za-
stanowi³y kogoœ?                   KAR
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Nowy plac zabaw powsta³ w
wolnej przestrzeni pomiêdzy blo-
kami mieszkalnymi przy ul. Brac-
kiej, Wojska Polskiego i Nad-
rzecznej.

Wyposa¿enie placu: zje¿d¿alnia
„Duet”, przeplotnia „Smok”, karu-
zela krzy¿owa „Jaœ”, huœtawka po-
dwójna metalowa, sprê¿ynowiec ze
stela¿em ze sklejki wodoodpornej z
filmem melaminowym gr. 18 mm
wykonanych z wyciêtych kszta³to-
wo foremek z namalowanymi rysa-
mi ¿yrafy i drugi sprê¿ynowiec z
namalowanymi rysami konika.

Plac zabaw cieszy siê zaintere-

Place zabaw

sowaniem maluchów i starszaków
od godzin porannych do wieczor-
nych. Podobne place zabaw powsta-
³y przy ul. Sportowej i na Osiedlu
S³onecznym.

Trochê dziwi, ¿e starsze pokole-
nie gryficzan bywa przeciwne budo-
wie placów zabaw. Podobno dzieci
na tych placach krzycz¹ itd. Szkoda,
¿e emeryci zapomnieli, jak to by³o,
kiedy sami byli rodzicami i kiedy
sami zabiegali o jak¹œ huœtawkê czy
karuzelê na terenach zielonych
przed blokami. My tam popieramy
ka¿dy plac zabaw, nowy czy stary,
byle by³ bezpieczny dla milusiñ-
skich.                                        MJ

Caritas Archidiecezji Szcze-
ciñsko-Kamieñskiej przeprowa-
dzi³a zbiórkê odzie¿y oraz innych
tekstyliów na terenie Gryfic.

Do worków wk³adano: wszel-
kiego rodzaju odzie¿, buty powi¹za-
ne parami, bieliznê, swetry, rêczni-
ki, obrusy, poœciel, koce, pierzyny.
Zamkniête worki 13 sierpnia wysta-

Zbiórka odzie¿y

wiano przed domami, blokami
mieszkalnymi. Wszystkie zosta³y
zabrane.

Pozyskana odzie¿ bêdzie w czê-
œci przeznaczona dla potrzebuj¹-
cych, czêœæ odsprzedana, a pozy-
skane t¹ drog¹ œrodki finansowe
zostan¹ przeznaczone na pomoc
œwiadczon¹ przez Caritas Archidie-
cezji Szczeciñsko-Kamieñskiej. MJ

W tym roku da³o siê zauwa¿yæ,
¿e ma³y traktorek z kosiark¹ odpo-
czynku nie mia³. Trawa w parku i na
wiêkszych skwerach by³a sukce-
sywnie koszona. Wykazano te¿ du¿¹
dba³oœæ o bezpieczeñstwo nowych

Chwila przerwy

nasadzeñ krzewów i drzewek przy
wykaszaniu trawy.

A to ju¿ zas³uga traktorzysty z
ZGK. Na zdjêciu chwila odpoczyn-
ku i dowód zainteresowania sprzê-
tem przez mieszkañców Gryfic.  M
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Na realizacjê projektu w roku
szkolnym 2012/2013 Gmina Trze-
biatów otrzyma³a dofinansowanie
w wysokoœci 1.405.193,09 z³.
Grup¹ docelow¹ w niniejszym pro-
jekcie stanowi¹ uczniowie i uczen-
nice szkó³ w gminie Trzebiatów. W
roku szkolnym 2012/2013 bêdzie to
1417 uczniów (697 dziewczynek i
720 ch³opców) w tym:

- Szko³a Podstawowa nr 1 - 423
osoby,

- Szko³a Podstawowa nr 2 - 286
osób,

- Szko³a Podstawowa w Mrze¿y-
nie -189 osób,

- Gimnazjum w Trzebiatowie -
406 osób,

- Gimnazjum w Mrze¿ynie - 113
osoby.

W ramach realizacji projektu
uczniowie bêd¹ uczestniczyæ w za-
jêciach dydaktyczno-wyrównaw-
czych i zajêciach pozalekcyjnych i
pozaszkolnych. Zajêcia prowadzo-
ne bêd¹ przez wykwalifikowan¹
kadrê dydaktyczn¹. Uczniowie
otrzymaj¹ niezbêdne materia³y,
ka¿dy otrzyma wyprawkê, jako
motywacjê do nauki. W celu prawi-

Do szkó³
trzebiatowskich
trafi 1,4 mln z³

d³owej realizacji zajêæ sale doposa-
¿one bêd¹ w pomoce dydaktyczno-
naukowo. Zajêcia prowadzone bêd¹
za pomoc¹ interaktywnych form
nauczania z wykorzystaniem akty-
wizuj¹cych metod (burza mózgów,
drama, mapa myœli, gry naukowo -
dydaktyczne. W tym celu planuje siê
miêdzy innymi zajêcia w terenie,
wycieczki, wykorzystanie multime-
diów.

Na terenie ka¿dej szko³y utwo-
rzony zostanie SzOK (Szkolny
Oœrodek Kariery) i bêd¹ prowadzo-
ne zajêcia z doradc¹ zawodowym.
Uczniowie bêd¹ mogli zaplanowaæ
przysz³¹ œcie¿kê edukacyjno-zawo-
dow¹, poznaæ swoje predyspozycje
i umiejêtnoœci.

Projekt wp³ywa pozytywnie na
rodziców i nauczycieli. Nauczycie-
le bêd¹ mieli mo¿liwoœæ podnosze-
nia swoich kwalifikacji i podejmo-
wania nowych dzia³añ w zakresie
edukacji uczniów. Realizacja pro-
jektu bêdzie pozytywnie oddzia³y-
waæ na rodziców m.in. przez opiekê
pedagoga, która pozwoli poznaæ
problemy uczniów i przyczyni siê
do ich niwelowania.                 UM

(TRZEBIATÓW) 10 sierpnia br. Gmina Trzebiatów
podpisa³a umowê o dofinansowanie projektu pod
nazw¹ „Nauka kluczem do przysz³oœci”. Tym
samym jest to najwiêkszy projekt edukacyjny
realizowany w gminie Trzebiatów ze œrodków
europejskich.

Œroda, 15 sierpnia, œwiê-
to narodowe. Umawiamy siê
z kolegami na wspóln¹ prze-
ja¿d¿kê rowerow¹. Plan tra-
sy - nasze wybrze¿e: Pobie-
rowo, Trzêsacz, Rewal, Nie-
chorze, Pogorzelica … i tu
chcieliœmy przejechaæ nowo

otwart¹ œcie¿k¹ rowerow¹ do Mrze-
¿yna. O otwarciu tej œcie¿ki dowie-
dzia³em siê przegl¹daj¹c rano inter-
net. Mówiê sobie - wreszcie siê coœ
dzieje w naszym powiecie, jeœli cho-
dzi o infrastrukturê rowerow¹.

Przez ca³¹ drogê do Pogorzelicy
chwali³em Starostwo za pomys³ i

Œcie¿ka rowerowa, czy leœne ostêpy?
chêci. Jedziemy do koñca Pogorze-
licy, koniec drogi asfaltowej, zaczy-
naj¹ siê p³yty i dwa kierunki - w lewo
lub w prawo. Szukamy jakieœ tabli-
cy informacyjnej o kierunku œcie¿ki
rowerowej - bez skutku. Tylko ze
wzglêdu na to, ¿e jesteœmy "miej-
scowi", domyœlamy siê, ¿e trzeba
jechaæ w lewo, w kierunku morza,
wszak œcie¿ka rowerowa, z tego co
czyta³em, biegnie blisko brzegu. Po
chwili koñcz¹ siê p³yty i zaczyna…
œcie¿ka leœna, która po kilkunastu
metrach rozwidla siê w trzech kie-
runkach. I tu zniechêceni i zniesma-
czeni zawracamy. ̄ adnego oznako-

(GRYFICE) Starostwo poin-
formowa³o, ¿e zakoñczona zosta-
³a kolejna turystyczna inwestycja
Powiatu Gryfickiego - budowa
œcie¿ki rowerowej Mrze¿yno - Po-
gorzelica.

Starostwo zaprosi³o na jej
otwarcie 14 sierpnia, a ju¿ dwa dni
póŸniej dostaliœmy list od pana
Marka Zadwornego (poni¿ej), któ-
ry próbowa³ t¹ œcie¿k¹ pojechaæ, ale
utkn¹³ w lesie zaraz za Pogorzelic¹.
Próbowa³em sprawê wyjaœniæ w Po-
wiatowym Centrum Marketingu,
Rozwoju Gospodarczego i Integra-
cji Europejskiej. Chcia³em siê te¿
dowiedzieæ, ile to zadanie koszto-
wa³o. Niestety, Powiatowy Marke-
ting to przyk³ad antypromocji Po-

Œcie¿ka rowerowa
otwarta, ale wysz³o
jak zwykle

wiatu. Dzwoni³em cztery razy. A to
pani Herba, p.o. dyrektora, rozma-
wia³a przez telefon, a to wysz³a na
spotkanie i ju¿ dzisiaj nie wróci i tym
podobne t³umaczenia, za ka¿dym
razem kogoœ innego. Co ciekawe, w
BIP dyrektorem tego przybytku na-
dal jest Tomasz Aniuksztys. Nikt nie
potrafi³ udzieliæ mi prostej jak drut
odpowiedzi o koszt tej œcie¿ki.
Wys³a³em wiêc zapytanie mailem,
za³¹czaj¹c fragment listu naszego
czytelnika o braku oznakowania
tych leœnych œcie¿ek, które jakimœ
cudem sta³y siê rowerowymi. Cze-
kam na odpowiedŸ.

Wspó³czujê mieszkañcom i tu-
rystom, którzy chc¹ dowiedzieæ siê
czegoœ w Powiatowym Centrum
Marketingu.                             KAR

wania, gdzie jechaæ, wiêc nie ryzy-
kujemy.

Jad¹c w kierunku na Trzebiatów,
na wysokoœci przejazdu kolejki
w¹skotorowej, spotykamy dwoje
rowerzystów z sakwami, którzy ju¿
od godziny próbuj¹ wjechaæ na tak
zwan¹ œcie¿kê rowerow¹ i rezy-
gnuj¹. My jedziemy do Trzebiatowa
i dalej do Mrze¿yna i Rogowa, sk¹d
do samego DŸwirzyna prowadzi
prawdziwa œcie¿ka rowerowa.

Jako gryficki rowerzysta, który
przejecha³ sporo kilometrów po
Polsce i po œcie¿kach rowerowych,

pytam - có¿ to za œcie¿ka rowerowa?
Chyba raczej œcie¿ka leœna. Dla
kogo by³a ona „wybudowana”? Dla
turystów, którzy nie wiedz¹, gdzie
jechaæ? Mo¿e wykonawca powi-
nien siê poradziæ, jak powinna wy-
gl¹daæ prawdziwa œcie¿ka rowero-
wa? Jeœli siê nie mylê, to w naszym
powiecie nie ma prawdziwej œcie¿ki
rowerowej, takiej, jaka powinna
byæ, takiej jak na przyk³ad œcie¿ka
rowerowa w okolicy Rymania, po
dawnym torowisku kolejki w¹sko-
torowej, czy miedzy Rogowem a
DŸwirzynem.

Marek Zadworny
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Starostwo reklamuje œcie¿kê rowerow¹ takimi fotkami
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Andrzej PrzeŸdziêk – prezes
Zarz¹du Spó³dzielni Mieszkanio-
wej „Lokator” w Karnicach oraz
przewodnicz¹cy Rady Gminy Kar-
nice. W ubieg³ym roku zgromadzi³
œrodki pieniê¿ne w wysokoœci
11.000 z³ (ma³¿eñska wspó³w³a-
snoœæ maj¹tkowa). Posiada miesz-
kanie o powierzchni 41,5 mkw., o
wartoœci 80.000 z³ (ma³¿eñska
wspó³w³asnoœæ maj¹tkowa, udzia³
720/10000 w dzia³ce 700 mkw.)
oraz gara¿ o powierzchni 12 mkw.
wraz z udzia³em w gruncie 83/1000
w dzia³ce o powierzchni 675 mkw.,
o wartoœci 6.500 z³ (ma³¿eñska
wspó³w³asnoœæ maj¹tkowa). Do-
chody osi¹gniête z umowy o pracê
19.811,81 z³; emerytury krajowej
14.810 z³; diety przewodnicz¹cego
Rady Gminy 11.760 z³. Zobowi¹za-
nie pieniê¿ne: konsumencki kredyt
mieszkaniowy na kwotê 14.484 z³ w
BS (na remont mieszkania) zaci¹-
gniêty na zasadzie ma³¿eñskiej
wspó³w³asnoœci maj¹tkowej na
okres 48 miesiêcy.

W³adys³aw Bere¿añski – kon-
serwator w Zak³adzie Gospodarki
Komunalnej w Karnicach. W ubie-
g³ym roku zgromadzi³ œrodki pie-
niê¿ne w wysokoœci 28.000 z³. Po-
siada gospodarstwo indywidualne o
powierzchni 11,42 ha o wartoœci
190.000 z³ (wspó³w³asnoœæ ma³¿eñ-
ska) z tego tytu³u nie osi¹gn¹³ do-
chodu, gdy¿ grunty s¹ wydzier¿a-
wione (umowa jest sporz¹dzona w
UG za podatek). Posiada pakiet
3790x0,10 oraz drugi pakiet Krajo-
wej Spó³ki Cukrowej S.A. w Toru-
niu z tego tytu³u w roku ubieg³ym
zgromadzi³ dochód w wysokoœci
306,99 z³. Dochody osi¹gniête z
tytu³u renty KRUS 11.389,58 z³;
ZGK w Karnicach 26.195,08 z³;
diety radnego 2.450 z³; chorobowe-
go z ZUS-u 360,20 z³.

Tomasz Chojnowski – przedsiê-
biorca. W ubieg³ym roku zgromadzi³
œrodki pieniê¿ne w wysokoœci
40.000 z³ (ma³¿eñska wspó³w³a-
snoœæ maj¹tkowa). Posiada mieszka-
nie o powierzchni 74 mkw., o warto-
œci 100.000 z³ (ma³¿eñska wspó³w³a-
snoœæ maj¹tkowa). Posiada równie¿
udzia³ w wysokoœci 2440/10000 czê-
œci wspólnej budynku i urz. do wspól-
noty u¿ytkowej oraz w prawie w³a-
snoœci dzia³ki gruntu numer 35 o
powierzchni 5214 o wartoœci ok.
20.000 z³ (ma³¿eñska wspó³w³a-
snoœæ maj¹tkowa). Osobiœcie prowa-
dzi dzia³alnoœæ gospodarcz¹ (rycza³t
ewidencjonowany) z tego tytu³u w

Oœwiadczenia maj¹tkowe radnych
Rady Gminy Karnice

roku ubieg³ym osi¹gn¹³ przychód w
wysokoœci 23.000 z³. Dochody osi¹-
gniête z tytu³u diety radnego 1.820 z³;
PZU ̄ ycie (prowizja) 488,44 z³. Zo-
bowi¹zanie pieniê¿ne: leasing PE-
KAO S.A. na samochód osobowy
KIA w wysokoœci 88.000 z³ (ma³¿eñ-
ska wspó³w³asnoœæ maj¹tkowa).

Roman D¹browski – rolnik.
W³aœciciel domu o powierzchni 92
mkw., o wartoœci 100.000 z³.  Posia-
da gospodarstwa rolne o powierzch-
ni 21,67 ha o wartoœci 220.000 z³
(rodzaj zabudowy: stodo³a, obora,
gara¿) z tego tytu³u osi¹gn¹³ w roku
ubieg³ym przychód w wysokoœci
45.000 z³ oraz dochód w wysokoœci
16.000 z³. Posiada jeden udzia³ cz³on-
kowski w Banku Spó³dzielczym o
wartoœci 500 z³; z tego tytu³u w roku
ubieg³ym osi¹gn¹³ dochód wysokoœci
40 z³ (dywidenda). Dochód osi¹gniê-
ty z diety radnego 1.820 z³.

Józef Frankowski – emeryt. W
ubieg³ym roku zgromadzi³ œrodki
pieniê¿ne w wysokoœci 6.000 z³.
W³aœciciel domu o powierzchni 100
mkw., o wartoœci 100.000 z³. Do-
chody osi¹gniête z tytu³u emerytury
11.826,30 z³ oraz diety radnego
4.800 z³.

Andrzej Gutowski – kierowca
w prywatnej firmie. Posiada miesz-
kanie o powierzchni 67,70 mkw., o
wartoœci 100.000 z³ (ma³¿eñska
wspó³w³asnoœæ maj¹tkowa). Posia-
da równie¿ mieszkanie o po-
wierzchni 38,50 mkw., o wartoœci
15.000 z³ (ma³¿eñska wspó³w³a-
snoœæ maj¹tkowa) oraz budynek
gospodarczy o powierzchni 21,80
mkw., o wartoœci 2.600 z³ (wspó³-
w³asnoœæ maj¹tkowa). Dochody
osi¹gniête z umowy o pracê
10.953,84 z³; umowy zlecenia
4.587,20 z³; diety radnego 2.340 z³.
Posiada samochód Ford Focus z
2001 r. o wartoœci 10.500 z³.

Robert Janek – emerytowany
wojskowy, kierowca w PKS oraz
praca w firmie Auto Naprawa M.
Kaliszana w Karnicach. Posiada
mieszkanie o powierzchni 68,34
mkw., o wartoœci 150.000 z³ (ma³-
¿eñska wspó³w³asnoœæ maj¹tkowa,
akt notarialny). Dochody osi¹gniête
z tytu³u emerytury 4.755,86 z³; diety
radnego 4.800 z³; umowy zlecenia
2.166,10 z³; umowa zlecenie
2.043,72 z³. Posiada samochód oso-
bowy Seat Toledo z 1999 r. o warto-
œci 14.000 z³ (wspó³w³asnoœæ ma³-
¿eñska). Zobowi¹zanie pieniê¿ne:

kredyt hipoteczny na zakup i remont
mieszkania udzielony przez GE
Money Bank S.A. w wysokoœci
120.000 z³.

Marcin Kaliszan – w³aœciciel
firmy Auto Naprawy. Prowadzi
dzia³alnoœæ gospodarcz¹ na w³asny
rachunek i z tego tytu³u w roku ubie-
g³ym zgromadzi³ przychód w wyso-
koœci 22.915 z³ oraz dochód w wy-
sokoœci 21.442 z³. Dochód osi¹-
gniêty z diety radnego 2.470 z³.
Posiada samochód Renault Scenic z
2003 r. Zobowi¹zanie pieniê¿ne:
kredyt samochodowy w banku PKO
S.A. w kwocie 10.000 z³.

Jan Kolanek – pracownik fi-
zyczny w firmie FHU Grabowiecki.
Posiada dom o powierzchni 78
mkw., o wartoœci 200.000 z³ oraz
dzia³kê o powierzchni 18 arów o
wartoœci 50.000 z³ (wspó³w³asnoœæ
ma³¿eñska). Dochody osi¹gniête z
tytu³u pracy zawodowej 16.632 z³
(brutto) oraz diety radnego 1.820 z³.

Dariusz Mikulski – prowadzi
gospodarstwo rolne. Posiada dom o
powierzchni 50 mkw., o wartoœci
70.000 z³ (w³asnoœciowe) oraz
mieszkania o powierzchni 54 mkw.,
o wartoœci 80.000 z³ (wspó³w³a-
snoœæ ma³¿eñska). W³aœciciel go-
spodarstwa uprawnego o po-
wierzchni 23,20 ha o wartoœci
230.000 z³ (grunty w³asne 17,80 ha,
dzier¿awa od ANR 6 ha), z tego ty-
tu³u osi¹gn¹³ przychód w wysokoœci
50.000 z³ oraz dochód w wysokoœci
15.000 z³. Prowadzi³ dzia³alnoœæ
sezonow¹ zajmuj¹c¹ siê us³ugami
transportowymi i handlowymi, opo-
datkowana zrycza³towanym podat-
kiem dochodowy od przychodów
ewidencjonowanych (dzia³alnoœæ w
zawieszeniu). Dochód osi¹gniêty z
diety radnego 1.560 z³ za 2011 r.

Bogdan Olejniczak – magazynier
w firmie Gama w Œliwinie. Posiada
dom o powierzchni 214 mkw., o war-
toœci 210.000 z³ oraz budynek gospo-
darczy o powierzchni 70 mkw., o war-
toœci 13.000 z³ (w obydwu  przypad-
kach jest to wspó³w³asnoœæ ma³¿eñska,
akt notarialny). Dochody osi¹gniête z
umowy o pracê na czas nieokreœlony
(kwota brutto) 30.901,27 z³ oraz diety
radnego 2.340 z³.

Wies³awa Saran – nauczyciel w
Publicznej Szkole Podstawowej w
Cerkwicy. Dochód osi¹gniêty z ty-
tu³u zatrudnienia 63.752,20 z³ oraz
diety radnej 1.930 z³.

Janusz Stawicki – szef wêz³a
³¹cznoœci w Trzebiatowie. Posiada
mieszkanie o powierzchni 51,9
mkw., o wartoœci 60.000 z³ (ma³¿eñ-
ska wspó³w³asnoœæ ma³¿eñska).
Posiada dzia³kê 79/3 i 80/3 o ³¹cznej
powierzchni 1391 mkw. zabudo-
wan¹ domkiem letniskowym o po-
wierzchni 39,11 mkw.;  dzia³kê o
powierzchni 65,25 mkw. zabudo-
wan¹ budynkiem gospodarczym;
mieszkanie o powierzchni 55,70
mkw. (ma³¿eñska wspó³w³asnoœæ
maj¹tkowa) o wartoœci 347.000 z³.
Dochody osi¹gniête z umowy o pra-
cê 57.557 z³; diety radnego 1.820 z³;
dochody z wynajmu mieszkania
1.647 z³. Posiada samochód Opel
Astra kombi z 2008 r.

Krzysztof Tyrpieñ – rolnik.
W³aœciciel domu o powierzchni 120
mkw., o wartoœci 200.000 z³. Posia-
da gospodarstwo rolne o powierzch-
ni 8,20 ha o wartoœci 200.000 z³ z
tego tytu³u w roku ubieg³ym
osi¹gn¹³ przychód w wysokoœci
14.000 z³ oraz dochód w wysokoœci
9.000 z³. Dochody osi¹gniête z die-
ty radnego 2.590 z³ oraz prowizji
so³tysa 976,37 z³.

Wies³aw Szydlik – Gospodar-
stwo Rolno-Ogrodnicze „Cerkwi-
ca”. W ubieg³ym roku zgromadzi³
œrodki pieniê¿ne w wysokoœci
3.402,40 z³ oraz 177,32 euro. Posia-
da mieszkanie o powierzchni 48
mkw., o wartoœci 60.000 z³ (wspól-
nota maj¹tkowa). Posiada równie¿
gospodarstwo rolno- ogrodnicze o
powierzchni 280,75 ha o wartoœci
2.500000 z³ (wspólnota maj¹tkowa
-189,85 ha; dzier¿awa 90,90 ha).
Prowadzi wspólnie z ma³¿onk¹
dzia³alnoœæ rolnicz¹- uprawa zbó¿,
rzepaku, roœlin okopowych oraz
warzyw, z tego tytu³u w roku ubie-
g³ym osi¹gn¹³ przychód w wysoko-
œci 701.437,88 z³ oraz dochód w
wysokoœci 105.000 z³. Od
26.01.2011 r. jest cz³onkiem w Sp³.
Prod. Zbó¿. Dochody osi¹gniête z
diety radnego 910 z³; prowizji so³ty-
sa 2.570 z³; Izby Rolniczej- diety
przewodnicz¹cego Rady 960 z³.
Posiada ci¹gnik rolniczy McCor-
nick z 2005 o wartoœci 100.000 z³;
kombajn rolniczy Laverda z 2006 r.
o wartoœci 200.000 z³; suszarnie
zbó¿ Pedrotti z 2009 r. o wartoœci
80.000 z³; samochód osobowy Nis-
san X- trial z 2002 r. o wartoœci
20.000 z³. Zobowi¹zania pieniê¿ne:
kredyt w BS na kwotê 812.800 z³ na
zakup gr. rol.; kredyt w BS na kwotê
246.000 z³ na zakup œr. prod.



StrStrStrStrStr. 7. 7. 7. 7. 7KULTURAgazeta gryficka 17.8.2012r.

(TRZEBIATÓW) Ubieg³orocz-
na , nowatorska inicjatywa „czyta-
j¹ce podwórka” trwa nadal.

Podczas tych spotkañ dyrektor
TOK Renata Teresa Korek czyta
dzieciom urocze wierszyki napisane
przez siebie. Promujemy jednocze-
œnie ideê g³oœnego czytania, mocno

„Czytaj¹ce
podwórka”

nag³aœnian¹ przez kampaniê spo-
³eczn¹ „Ca³a Polska czyta dzie-
ciom”. Odwiedziliœmy podczas te-
gorocznych wakacji podwórka w
K³odkowie i Trzebuszu (Osiedle).
Otrzymujemy te¿ zaproszenia na
inne wiejskie podwórka. Dziêkuje-
my, chêtnie Was odwiedzimy. TOK

(TRZEBIATÓW) Bisami i
oklaskami na stoj¹co zakoñczy³
siê wspania³y koncert zespo³u ka-
meralnego „Gumienskiya Kry-
nitsy” z miasta Czerwieñ na Bia-
³orusi, który odby³ siê w Trzebia-
towskim Oœrodku Kultury.

Grupa odwiedzi³a Trzebiatów
dziêki uprzejmoœci dyrektora £obe-
skiego Domu Kultury Dariusza Le-
dziona. Koncert „Œladami Moniusz-
ki” zorganizowano z okazji obcho-
dów Roku Moniuszkowskiego. Pu-

Muzyczna podró¿
na Kresy

blicznoœæ mog³a wys³uchaæ piêk-
nych melodii skomponowanych
przez Stanis³awa Moniuszkê, ale
równie¿ innych polskich kompozy-
torów. Wiele emocji dostarczy³o
wykonanie poloneza „Po¿egnanie
Ojczyzny” Micha³a Ogiñskiego.
Skrzypce, harmonia, cymba³y, ba³a-
³ajki oraz piêkne g³osy solistów i
bia³oruskie stroje ludowe wyko-
nawców, spowodowa³y, ¿e koncert
na d³ugo pozostanie w pamiêci s³u-
chaczy.                                   TOK

Partnerstwo na Rzecz Kultury i
Wpierania Rozwoju Spo³ecznoœci
Lokalnej w Gryficach serdecznie
zaprasza do wziêcia udzia³u w Kon-
kursie Literackim „Utalentowani”,
organizowanym w ramach Dzia³a-
nia 1 „Konkurs literacki zakoñczo-
ny wydaniem po 500 egz. antologii
poezji i prozy”. Cel 1 „Odkrycie i
wspieranie co najmniej 10 osób -
lokalnych talentów”. Obszar „Kul-

tura i wspieranie rozwoju spo³ecz-
noœci lokalnej” Planu Rozwoju Bi-
blioteki. Regulamin Konkursu znaj-
duje siê na stronie www.bibliote-
ka.gryfice.eu w zak³adce Program
Rozwoju Bibliotek. Zapraszamy do
udzia³u

Z powa¿aniem
Partnerstwo na Rzecz Kultury i

Wpierania Rozwoju Spo³ecznoœci
Lokalnej w Gryficach.

Biblioteka zaprasza
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10 sierpnia 20 12 r., godz. 12.05
dzwoni telefon, odbieram.

- Dzieñ dobry - mówi zdenerwo-
wany g³os - redakcja?

- Tak.
- Proszê pani przy biurowcu

Zak³adu Gospodarki Komunalnej w
Gryficach, ksi¹dz Marcula i Zdan-
cewicz œpiewaj¹ Anio³ Pañski.

- Co œpiewaj¹? - pytam
- Anio³ Pañski, jest godzina

12.00, zaintonowa³ ksi¹dz Marcula,
teraz œpiewaj¹ w duecie.

- ¯arty?
- Nie. To prawda!
- Nie wierzê. Czy mo¿na us³y-

szeæ w telefonie ten œpiew? - pytam.
- Nie. Nie mogê podejœæ bli¿ej,

ale s³yszê - a S³owo Cia³em  siê sta-
³o…

Przerwa³am po³¹czenie, bo nie
lubiê naigrywania siê z religi i wia-
ry. Cz³owiek ma prawo iœæ drog¹,
któr¹ w tej kwestii wytyczyli rodzi-
ce albo sam sobie wytyczy³.

Te rozwa¿ania przerywa kolejny
dzwonek telefonu.

- S³ucham?
- Gazeta?
- Tak!
- Zdancewicz z ksiêdzem Mar-

cul¹ zorganizowali pikietê pod
ZGK.

- Jak¹ pikietê?
- Nie wiem. Jest Kozak. Bakalar-

ski kogoœ przywióz³ i odjecha³.
- A co? Bakalarski za taxi robi?

- pytam.
- Nie. W ZGK pracuje, ale kogoœ

przywióz³, kogoœ z radnych. Ja ich
wszystkich nie znam. Jest Matu-
szewski, Kaczmarek, Ho³ubczak i ta
dyrektor z Urzêdu Pracy, Smoleñ-
ska, czy jakoœ tak.

- Co robi¹?
- Stoj¹ na schodach.
- Maj¹ jakieœ transparenty?
- Nie, ale dyskutuj¹ na schodach.

O, jest i pu³kownik Tokarczyk.
- Dziêkuje za informacjê.

Godz. 12.15 nastêpny telefon.
Odbieram.

- Co tam?
- Pikieta pod ZGK.
- Kto pikietuje? - pytam kolejny

ju¿ raz kolejnego rozmówcê
- Zdancewicz z Kozakiem i rad-

ni z Klubu razem dla przysz³oœci.
- Czego chc¹?
-  Zdancewicza posadziæ na fote-

lu.
- To niech posadz¹, przecie¿ to

nie trudno.

Kilka migawek z frontu walki o fotel dla
Jacka Zdancewicza

- Jak - pyta rozmówca - przecie¿
dyscyplinarnie zwolniony!

- Usi¹œæ na fotelu zawsze mo¿-
na.

- Tak, ale to, co wyprawiaj¹, to
jest chore. Kozak zagrywa jak kie-
dyœ z ordynatorami szpitala. Te¿ im
narady zwo³ywa³ o godzinie 2. w
nocy. A jak ju¿ wszyscy dotarli do
jego gabinetu, to z durna frant pyta³,
po co przyszli i kaza³ siê rozejœæ. W
ten sposób  udowadnia³, kto jest
wa¿ny w szpitalu. Teraz jest prze-
wodnicz¹cym klubu i organizuje w
plenerze zbiórki klubu w bia³y
dzieñ, bo te¿ jest wa¿ny.

- Byæ mo¿e, ale co to ma do rze-
czy - odpowiadam, by przerwaæ  mo-
nolog na temat lekarza.

- Czy tam jest ksi¹dz Marcula?
- Nie widzê go, ale jest kadencyj-

na blondynka.
- To znaczy - kto?
- No ta, nauczycielka z liceum.
- Z mikrofonem radia Plus? -

pytam?
- Jest odwrócona. Nie widzê czy

ma mikrofon. Ale s¹ ch³opaki z Su-
per…

Przerywam po³¹czenie.

Trudno. Idê zobaczyæ, co siê
dzieje w ZGK. Stoj¹ na schodach
przed wejœciem do biurowca ZGK:
Kozak, Smoleñska, Ho³ubczak,
Kaczmarek, Matuszewski, Tokar-
czyk.

Kiedy pikietuj¹cej ekipie próbu-
jê zrobiæ zdjêcie, to radni uciekaj¹
do korytarza biurowca albo roz³¹-
czaj¹ siê, by nie tworzyæ grupy. Tyl-
ko Tokarczyk uciekaj¹c do koryta-
rza zd¹¿y³ krzykn¹æ: niech pani pi-
sze prawdê, bo pani k³amie.

- Kiedy i w którym miejscu napi-
sa³am nieprawdê, panie przewodni-
cz¹cy Rady Miejskiej Krzysztofie
Tokarczyk? Niech pan wska¿e, to
sprostujê, a nawet przeproszê. Pañ-
ska prawda nie musi byæ prawd¹ i
odwrotnie.

W sekretariacie ZGK  za  biur-
kiem usi³uje pracowaæ sekretarka,
przed biurkiem z mikrofonem w
rêku siedzi pani Joanna Ruta, przy
drzwiach, te¿ z mikrofonem w rêku,

stoi kolejna dziennikarka Radia
Plus, ksi¹dz Marcula czyta do tele-
fonu jakieœ pismo. Przejêty rol¹ tak,
jakby relacjonowa³ przebieg bitwy
z pola walki w Afganistanie. Trzy
osoby z Radia Plus w ma³ym po-
mieszczeniu sekretariatu. Kiedyœ
wystarczy³a by obiektywna relacja
jednej osoby, redaktor Iwony Bor-
kowskiej, której do dzisiaj ksi¹dz,
ten obroñca prawa i praworz¹dnoœci
nie zap³aci³ za ostatni miesi¹c pracy
w Radiu Plus.

Wychodzê z biurowca, siadam
na ³awce. Przysiada siê przewodni-
cz¹cy Komisji Bud¿etu i Finansów
Rady Miejskiej Stanis³aw Ho³ub-
czak i zadaje pytanie:

- Czy pani uwa¿a, ¿e po miesi¹cu
pracy dyrektor ZGK powinien
otrzymaæ nagrodê za swoj¹ pracê?

Dzwoni komórka, odbieram.
- Mam informacjê - s³yszê w te-

lefonie. - Nie mogê rozmawiaæ - od-
powiadam i przerywam po³¹czenie,
a wracaj¹c do pytania pana Ho³ub-
czaka odpowiadam.

- Nie wiem, czy powinien, bo nie
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wiem, czy otrzyma³, a jeœli to ile
otrzyma³...

- Trzy tysi¹ce nagrody otrzyma³
- odpowiada pan Ho³ubczak.

- Czy widzia³ pan jakiœ papier
przyznaj¹cy nagrodê? - pytam.

- Nie, nie widzia³em.
- To o czym rozmawiamy? Ale ja

te¿ mam pytanie: czy prawd¹ jest, ¿e
cz³owiek skazany prawomocnym
wyrokiem, odsiaduj¹cy trzyletni
wyrok za posiadanie i rozprowadza-
nie narkotyków, mo¿e byæ z ZGK
urlopowany na trzy lata, oczywiœcie
bezp³atnego urlopu, ale urlopu?

- Nic o tym nie wiem, ale o to
mo¿na zapytaæ dyrektora ZGK -
odpowiada pan Ho³ubczak

- Ja nie bêdê pytaæ. Zapyta mój
redaktor naczelny Kazimierz Ryn-
kiewicz.  Pyta³am, o czym zapo-
mnia³am w tej chwili, ¿e o pana J. py-
ta³am pani¹ kadrow¹ w ZGK. Jej od-
powiedŸ brzmia³a: nie mogê na to
pytanie odpowiedzieæ, bo to s¹ dane
osobowe, pytanie proszê zadaæ pi-
semnie.

Kolejny telefon z proœb¹ o poda-
nie numeru do Radia Plus. Nie
znam, pan Ho³ubczak te¿ nie zna,
wiêc pytamy Joannê Rutê, te¿ nie
zna, ale zaraz zapyta. Po chwili po-
daje. Oddzwaniam i podajê numer
do radia. G³os w s³uchawce zadaje
pytanie - czy tego Marculê p…³o?
Sepleni coœ w radiu, a póŸniej pusz-

cza muzykê. Ju¿ ja mu powiem co
sobie myœlê o jego radiu, na które
ci¹gle wo³a pieni¹dze w koœciele.

Przerywam po³¹czenie. Idê do
domu, nie bêdê braæ udzia³u w huc-
pie urz¹dzonej przez panów Koza-
ka i Zdancewicza.

Telefoniczna informacja o godz.
17.15 brzmi: kiedy za potrzeb¹ fi-
zjologiczn¹ z gabinetu wyszed³ za-
stêpca dyrektora ZGK p. Radecki
gabinet opanowali Jacek Zdance-
wicz i Krzysztof Kozak. Wyprosze-
ni zostali przez dyrektora ZGK Mi-
ros³awa Tyburskiego, kiedy wróci³ z
narady nad projektem rozpoczêcia
budowy basenu przy SP 4 w Gryfi-
cach. Z gabinetu wyszli bez potrze-
by wzywania policji czy stra¿y miej-
skiej.

Konkluzje: jeœli pan Zdance-
wicz jeszcze raz chcia³ posiedzieæ w
swoim wygodnym fotelu w asyœcie
Kozaka, to móg³ to za³atwiæ polu-
bownie z dyrektorem Tyburskim,
bez koniecznoœci organizowania pi-
kiety i zak³ócania normalnej pracy
urzêdników.

Pytania: czy dyrektor Powiato-
wego Urzêdu Pracy dnia 10 sierpnia
br. nie powinna zajmowaæ siê swoj¹
prac¹? Czy pan Bakalarski zrezy-
gnuje z pracy w ZGK i przejdzie na
postój Taxi?                               MJ

- W marcu 2005 roku zwróci-
³em siê pismem do spó³ki PEC w
Gryficach z proœb¹ o od³¹czenie
mnie od g³ównego ogrzewania
centralnego i ciep³ej wody, z
chwil¹ zaprzestania ogrzewania
w sezonie grzewczym 2004/2005 -
mówi jeden z mieszkañców Prusi-
nowa.

- Na swoje pismo do dnia dzisiej-
szego odpowiedzi nie otrzyma³em.
Ale w maju 2007 roku otrzymujê z
PEC informacjê pisemn¹ o wypo-
wiedzenie warunków umowy na
dostawê ciep³ej wody i c.o.

Przyjmujê to do wiadomoœci i
wyra¿am zgodê na rozwi¹zanie
umowy z dniem 31.05.2007 r., jed-
noczeœnie prosz¹c o informacjê pi-
semn¹ o podjêtej decyzji przez Za-
rz¹d PEC. Odpowiedzi nie otrzymu-
jê. A ja naprawdê chcê od³¹czenia od
kot³owni w Prusinowie, bo koszty
ogrzewania c.o. i ciep³ej wody ci¹-
gle rosn¹, mimo zapowiedzi, ¿e
koszty bêd¹ minimalne, bo wybudo-
wano nam kot³owniê ekologiczn¹
na s³omê. Niby na s³omê. Mieszkam
z rodzin¹ w bloku.

Pismem z dnia 17.10.2011
mieszkañcy wszystkich bloków w
Prusimowie s¹ poinformowani, i¿
od 01.11.2011 r. obowi¹zuj¹ nowe
stawki op³at za c.o. i ciep³¹ wodê,
zgodnie z Zarz¹dzeniem 11/09/
2011 Zarz¹du GTBS.

I tak za:
- centralne ogrzewanie - 6,08 z³

za 1 m.kw. (brutto miesiêcznie),
- ciep³a woda u¿ytkowa - 29,12

za m. szeœc. (brutto).
Od 2004 roku wiele siê zmieni-

³o, oboje z ¿on¹ jesteœmy na emery-
turze i nie staæ nas na fanaberie tj.
c.o. za 6,08 z³ za 1 m.kw. Ale okres
grzewczy mija, a to, ¿e w kranie
woda letnia te¿ przebola³em.

Pismem z dnia 25.07.2012 r.
L.dz. 1832 /07/2012/JH otrzymujê
informacjê, i¿ z dniem 01.10.2012
wprowadza siê nowe stawki op³at za
energiê ciepln¹ na cele centralnego
ogrzewania oraz podgrzewania cie-

Ogromny wzrost
op³at za ciep³o

p³ej wody u¿ytkowej w Prusinowie
i tak:

- centralne ogrzewanie - 13,63 z³
za 1 m.kw. (brutto miesiêcznie,
op³aty za c.o. bêd¹ naliczane tylko
za okres sezonu grzewczego w okre-
sach miesiêcznych)

- za 1 m. szeœc. ciep³ej wody
u¿ytkowej - 37,66 z³ (brutto), op³aty
w okresach miesiêcznych wg wska-
zañ zu¿ycia wodomierzy ciep³ej
wody u¿ytkowej.

Ceny w górê za wszystko i chcia-
³oby siê zapytaæ za producentem
papryki, gdzieœ tam w Polsce - jak
¿yæ panie Premierze. Ale nie zapy-
tam - mówi mieszkaniec Prusimo-
wa. Chce jednak swoje mieszkanie
wy³¹czyæ, od³¹czyæ od kot³owni w
Prusinowie.

- Ci¹gle mi powtarzano, ¿e tak
nie mo¿na, bo coœ tam, ¿e rury i tak
przez mieszkanie przechodz¹ i czê-
œciowo mog¹ je ogrzaæ. Prawda -
rury przez mieszkanie przechodz¹,
to niech sobie je tak zaizoluj¹, ¿eby
mieszkania w ¿aden sposób nie
ogrzewa³y. W Prusinowie jest kilka
mieszkañ od³¹czonych od kot³owni
np. w blokach: 24, 18, 16, ale od³¹-
czenia zrobiono, bo mieli dobre
kontakty z by³ym prezesem PEC. Ja
ich nie mia³em i na moje pisma w
sprawie od³¹czenia mieszkania od-
powiedzi nie otrzyma³em.

A dzisiaj ca³y blok, w którym
mieszkam, tj. jego mieszkañcy,
chcieliby od³¹czenia od kot³owni.

¯eby tak siê sta³o, to wspólnota
mieszkaniowa okreœlonego bloku
powinna zwo³aæ zebranie, podj¹æ
uchwa³ê o od³¹czeniu siê od kot³ow-
ni i wys³aæ do Gminy o warunki
przebudowy ogrzewania. W Prusi-
nowie nie powinno byæ z tym pro-
blemów, gdy¿ kominów ani wenty-
lacji w blokach nie ma potrzeby
przebudowywaæ, bo by³y przysto-
sowane do kuchenek westfalek, czy-
li tzw. ogrzewanie eta¿owe mo¿na
wykonaæ w ka¿dym mieszkaniu w
bloku, czego dowodem s¹ mieszka-
nia, gdzie po znajomoœci zezwolo-
no na od³¹czenie od kot³owni.

                        Wys³ucha³a: MJ

Sygna³y czytelników

Redakcja Gazety Gryfickiej
Gryfice, ul. Wa³owa 8/7

Tel. 694-664-745, e-mail: wppp1@wp.pl
Artyku³y mo¿na czytaæ w Internecie:

gazetagryficka.xwp.pl
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(GRYFICE) Wejœcie do
ZGK by³ego dyrektora
Jacka Zdancewicza
mia³o posmak
happeningu – akcji, która
mia³a odbiæ siê szerokim
echem w gminie, a nawet
kraju. Œwiadczy³y o tym
œci¹gniête media i
obecnoœæ kilku radnych.
I odbi³a siê. Teraz mo¿e
odbiæ siê, ale czkawk¹,
samemu Zdancewiczowi.

Przypomnijmy chronologiê
wydarzeñ
4 lipca burmistrz zwalnia dyscy-

plinarnie dyrektora ZGK Jacka
Zdancewicza, który jest radnym
Rady Powiatu Gryfickiego, bez za-
pytania tej¿e rady o zgodê, czego
wymaga zapis ustawy o samorz¹-
dzie gminnym.

9 lipca zwolniony dyrektor
zwraca siê do wojewody o stwier-
dzenie niewa¿noœci zarz¹dzenia
burmistrza o jego zwolnieniu.

17 lipca Jacek Zdancewicz po-
zywa burmistrza do s¹du pracy w
Goleniowie, ¿¹daj¹c przywrócenia
do pracy i odszkodowania za czas
pozostawania bez pracy.

31 lipca wojewoda rozstrzy-
gniêciem nadzorczym stwierdza
niewa¿noœæ zarz¹dzenia burmi-
strza, o zwolnieniu dyrektora ZGK.

2 sierpnia pismo wojewody do-
ciera do urzêdu miejskiego w Gryfi-
cach, z pouczeniem, ¿e burmistrz
mo¿e odwo³aæ siê od decyzji woje-
wody do Wojewódzkiego S¹du Ad-
ministracyjnego, w ci¹gu 30 dni, li-
cz¹c od dnia dorêczenia tej decyzji.

3 sierpnia wojewoda wysy³a pi-
smo o swoim rozstrzygniêciu do
Jacka Zdancewicza, jako radnego.

10 sierpnia (pi¹tek) Jacek Zdan-
cewicz wchodzi do ZGK i powo³u-
j¹c siê na pismo wojewody stwier-
dza, ¿e to on jest dyrektorem ZGK.
Kilka godzin póŸniej przesy³a fak-
sem z ZGK pismo do burmistrza, w
którym napisa³, ¿e zosta³ poinfor-
mowany przez wojewodê o jego
decyzji oraz ¿e wstrzymuje ona za-
rz¹dzenie burmistrza, w zwi¹zku z
tym obejmuje „z dniem dzisiej-
szym” stanowisko dyrektora.

13 sierpnia (poniedzia³ek) sytu-
acja powtarza siê; Jacek Zdance-
wicz ponownie pojawia siê rano w
ZGK, ale nie zostaje wpuszczony do
zak³adu przez ochroniarza. Po inter-

Jacek Zdancewicz tylko do³o¿y³ sobie k³opotów

Happeningiem w ZGK zajmie siê
wencji policji, która wyjaœnia spra-
wê, Zdancewicz opuszcza zak³ad.

Ludzie dzwoni¹, ¿e radni
okupuj¹ ZGK
To co zaobserwowa³a 10 sierp-

nia Maria Jakubowska, która o
„okupowaniu” ZGK poinformowa-
na zosta³a telefonicznie przez na-
szych czytelników, opisa³a w swoim
materiale. O tym, co dzia³o siê w
œrodku, dopowiadaj¹ urzêduj¹cy
dyrektorzy; dyr. Miros³aw Tyburski
i jego zastêpca Arkadiusz Radecki.
To przy okazji wizyty w ZGK, gdy
chcê zapytaæ, czy zosta³y ju¿ wyja-
œnione nasze doniesienia prasowe
na temat robót wykonywanych
przez ZGK poza planem bud¿eto-
wym i wiedz¹ burmistrza oraz inne
nieprawid³owoœci, sygnalizowane
nam przez czytelników. Przypo-
mnijmy, pisaliœmy o takich „dziw-
nych” robotach na ulicach Weso³ej,
Krótkiej i Dzia³kowej. Tak¿e o kra-
dzie¿ach paliwa. Ale o tym dalej.
Wróæmy do 10 sierpnia.

To ja jestem dyrektorem,
bo mam pismo wojewody
W zak³adzie pojawia siê zwol-

niony dyrektor Jacek Zdancewicz,
w otoczeniu gryfickich mediów i
kilku radnych. Bryluje Radio Plus z
ksiêdzem Sylwestrem Marcul¹ i
Joann¹ Rut¹. Wita siê wylewnie z
trzema pracownikami i wchodzi do
biura. Informuje sekretarkê, ¿e wra-
ca na swoje stanowisko. Dyrektor
Tyburski jest w tym czasie u burmi-
strza. W swoim pokoju siedzi wice-
dyrektor Radecki. Zdancewicz z
radnymi Kozakiem i Ho³ubczakiem
zajmuj¹ pokój wicedyrektora Dur-
baj³y.

- Z informacji, jakie uzyska³em
póŸniej, o tym, co siê dzia³o, pan
Zdancewicz og³osi³ bezprawnie, ¿e
jest dyrektorem. Nastêpne przestêp-
stwo, które pope³ni³ – za¿¹da³ na
piœmie od pañ kadrowych wydania
akt osobowych dyrektora Tybur-
skiego i moich, a do swoich akt kaza³
do³¹czyæ jakieœ dokumenty. Przed
kamerami i radiem podobno odczy-
ta³ jakieœ informacje z moich akt
osobowych, wiêc po raz kolejny z³a-
ma³ prawo.

Œlady po chwilowym
rz¹dzeniu
Radecki pokazuje dwa pisma

podpisane przez Jacka Zdancewi-
cza w dniu 10 sierpnia; jedno to
polecenie s³u¿bowe wydania akt
osobowych dyr. M. Tyburskiego i
p.o. zastêpcy dyr. A. Radeckiego i

„rozwi¹zanie umowy o pracê bez
wypowiedzenia”, a tak¿e œwiadec-
two pracy Wincentego Heilika; dru-
gie to zarz¹dzenie nr 33/08/2012
odwo³uj¹ce z funkcji A. Radeckie-
go.

- Do mojego biura wszed³ pan
Zdancewicz z wieloma osobami,
by³y kamery i mikrofony. Zacz¹³
czytaæ mi pismo od wojewody, wiêc
stwierdzi³em, ¿e nie interesuje mnie
to pismo, bo nie do mnie jest adre-
sowane. Nie wiedzia³em jeszcze
wtedy, ¿e wzi¹³ akta i co z nimi zro-
bi³. - mówi Arkadiusz Radecki. -
Pracodawc¹ dla dyrektora ZGK jest
burmistrz, to on nawi¹zuje i rozwi¹-
zuje umowê o pracê i nikt inny.
Wojewoda nie jest pracodawc¹ dla
dyrektora ZGK i nie jest moim prze-
³o¿onym, jest nim dyrektor Tyburski

i tylko on mo¿e mnie odwo³aæ. Po-
prosi³em, by wyszli, bo wezwê poli-
cjê. Dzwoni³em dwa razy, na 112,
ale raz nikt nie odbiera³, a drugi raz
by³o zajête. Po jakimœ czasie pan
Zdancewicz ponownie wszed³, ale
ju¿ tylko z jak¹œ pani¹, z czerwonym
mikrofonem, i dopytywa³, czy
dzwoni³em na policjê, bo on chcia³-
by tu coœ robiæ. Po krótkiej wymia-
nie zdañ wyszed³. W pi¹tek wieczo-
rem pojecha³em na policjê i z³o¿y-
³em doniesienie, bo taki mam obo-
wi¹zek, o mo¿liwoœci pope³nienia
przestêpstwa z artyku³ów 224 i 227
kodeksu karnego (ten ostatni mówi,
¿e kto podaj¹c siê za funkcjonariu-
sza publicznego albo wyzyskuj¹c
b³êdne przeœwiadczenie o tym innej
osoby, wykonuje czynnoœæ zwi¹-
zan¹ z jego funkcj¹, podlega grzyw-

Zwolniony dyrektor Jacek Zdancewicz
wchodzi do ZGK
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nie, karze ograniczenia wolnoœci
albo pozbawienia wolnoœci do
roku).

- Gdy wróci³em oko³o 14.30 od
burmistrza – mówi dyrektor Tybur-
ski – zasta³em pana Zdancewicza i
pana Kozaka, którzy chcieli ze mn¹
porozmawiaæ. Pan Zdancewicz roz-
siad³ siê w fotelu dyrektora Durbaj-
³y i oznajmi³, ¿e on tu jest dyrekto-
rem i w poniedzia³ek przyjdzie do
pracy. Przedstawi³em odmienne sta-
nowisko, ¿e decyzja wojewody nie
jest prawomocna i na tym siê skoñ-
czy³o. - opisuje dyr. Tyburski.

Wywiady przed zak³adem
- W poniedzia³ek, 13 sierpnia,

szopka siê powtórzy³a, ale byliœmy
na to przygotowani – mówi Radec-
ki. Opisuje, jak Jacek Zdancewicz
pojawi³ siê o siódmej rano w zak³a-
dzie, ponownie w towarzystwie
mediów, ale nie zosta³ wpuszczony
przez nowego ochroniarza. - Wie-
dz¹c ju¿, ¿e pan Zdancewicz wy-
ci¹gn¹³ jakieœ dokumenty, musieli-
œmy je chroniæ, zw³aszcza te finan-
sowo-ksiêgowe, z okresu jego dzia-
³alnoœci. To daje do myœlenia, dla-
czego tak bardzo chce przej¹æ za-
k³ad. Nie zosta³ wpuszczony do za-
k³adu, ale ta szopka trwa³a jeszcze
ponad godzinê. Pan Zdancewicz
udziela³ wywiadów, póŸniej pan
Ho³ubczak, Niektóre media siê
spóŸni³y, wiêc za pó³ godziny po-
wróci³ z tymi mediami przed zak³ad
i znowu udziela³ wywiadów. - opi-
suje wicedyrektor.

Ulica Weso³a
Pytam o zadanie wykonane na

ul. Weso³ej, gdzie ZGK po³o¿y³,
poza planem, kawa³ek bocznego
odcinka drogi, do jednego z okaza-
³ych domów. Zbudowa³ j¹ na terenie
Nadleœnictwa.

- To prawda – potwierdza dyrek-
tor Tyburski. - Ulica Weso³a nie
zosta³a dokoñczona, poniewa¿ bra-
kuje oko³o 25 metrów utwardzenia.
Nie dokoñczono jej, a zrobiono
odcinek w bok. Jakby wyci¹gn¹æ
kostkê z tego odcinka i po³o¿yæ na
Weso³ej, to ta ulica by³aby zrobio-
na, a na któr¹ by³a dotacja z gminy.

- To jest przestêpstwo – ocenia
Radecki. - Nie mo¿emy rozliczyæ tej
inwestycji w stanie pozostawionym
przez pana Zdancewicza i Heilika,
bo z³amalibyœmy prawo. Kwesti¹
tego, dlaczego to zosta³o zrobione,
kto kaza³ zrobiæ i za czyje pieni¹dze,
zajm¹ siê odpowiednie organy. My
pracujemy tutaj nad tym, by dokoñ-
czyæ tê inwestycjê, bo dopiero wte-

dy, wed³ug planu rzeczowego, mo¿-
na rozliczyæ dotacjê.

Ulica Œrednia
Przypomnijmy, ¿e to œlepa ulicz-

ka od Zielonej. Pytam, czy by³a do
zrobienia, tak jak zosta³a zrobiona.

- By³a, tylko w innym zakresie.
W zarz¹dzeniu burmistrza mia³ byæ
remont tej ulicy za kwotê 14.729 z³.
Natomiast ówczesny dyrektor pod-
pisa³ umowê na remont z PRD na
kwotê 25.672 z³, bez zabezpieczo-
nych œrodków w bud¿ecie, czyli
nast¹pi³o z³amanie dyscypliny fi-
nansowej - mówi dyr. Tyburski.

Ulica Dzia³kowa
Tutaj ZGK po³o¿y³ krawê¿niki,

ale ludzi zbulwersowa³o to, ¿e zro-
biono to na wniosek przewodnicz¹-
cego rady, którego o to poprosi³ jego
kolega. Pytam, czy sprawdzono ju¿
dokumentacjê tej roboty. To, co
ustalono, potwierdza nasze donie-
sienia prasowe.

- Pan przewodnicz¹cy rady prze-
kaza³ proœbê pana K., który tam
mieszka. Pan Heilik wzi¹³ trzech
pracowników, wziêli nowy materia³
z ZGK, bez ¿adnych kwitów, poje-
chali i zrobili. By³em tam i widzia-
³em, tam nast¹pi³o pogorszenie sta-
nu bezpieczeñstwa dla pojazdów,
które tam siê przemieszczaj¹. To
jest chore. - ocenia Radecki.

Most na Redze
Pytam, czy w trakcie kontroli

pojawi³y siê inne podejrzane sprawy.

prokurator

- Proszê zrozumieæ, ¿e ogrom
materia³ów nie pozwala, by w ci¹gu
miesi¹ca odpowiedzieæ na wszyst-
kie pañskie pytania – mówi A. Ra-
decki. Ale pojawi³a siê sprawa
utrzymania bie¿¹cego  mostu na
Redze.

- Panowie poœwiadczyli nie-
prawdê w dokumentach. Ja bym to
nazwa³ tak, ¿e chcieli wy³udziæ od
Gminy pieni¹dze na kwotê oko³o 17
tysiêcy z³otych, a zrobili prace na
oko³o 3 tysi¹ce. - mówi Radecki.

- Powinno byæ tak, ¿e wykonuj¹
prace, wzywaj¹ mnie, jako pracow-
nika urzêdu, do odbioru prac, ja je
potwierdzam i dopiero wystawiaj¹
fakturê. Tu nie by³o odbioru, tylko
od razu przys³ano fakturê – mówi
Tyburski. - Wstawiono do faktury
roboty, które nie by³y wykonane, na
przyk³ad malowanie porêczy, które
nie by³y pomalowane. Wbudowano
1400 kg stali, a póŸniej okaza³o siê,
¿e to 150 kg i to jeszcze kupionych
ze z³omu.

- Mno¿ono koszty, by mieæ pie-
ni¹dze na przyk³ad na kampaniê
medialn¹ radnych i pana Zdancewi-
cza. - ocenia Radecki.

Nagany za kradzie¿e paliwa
Kradzie¿ paliwa równie¿ zosta-

³a potwierdzona, i to przez... ówcze-
snego dyrektora Zdancewicza.
Mówi siê o kilku tysi¹cach litrów.
Przyzna³o siê kilku pracowników.
Co zrobi³ dyrektor? Udzieli³ naga-
ny!

- Przed odwo³aniem dyrektor

znowu powzi¹³ informacjê, ¿e zno-
wu s¹ kradzie¿e paliwa. Co zrobi³?
Nic. - mówi Radecki.

Sprawa za³atwiona w jeden
dzieñ
- Od kilku miesiêcy mieszkañcy

zg³aszali, ¿e osoba, która jest inka-
sentem na parkingu, nie jest ozna-
czona. Osobiœcie prosi³em wielo-
krotnie dyrektora Heilika, by to zro-
biæ. Burmistrz powo³a³ pana Radec-
kiego i na drugi dzieñ zosta³o to
za³atwione – daje przyk³ad dzia³al-
noœci ZGK dyr. Tyburski.

Co ujawniaj¹ dokumenty
i co jeszcze ujawni¹
Na koniec o bulwersuj¹cej spra-

wie udzielenia urlopu bezp³atnego
pracownikowi, który poszed³ sie-
dzieæ do wiêzienia. Okazuje siê, ¿e
by³ zatrudniony na stanowisku
urzêdniczym, na którym wymagana
jest niekaralnoœæ. Najprawdopo-
dobniej ju¿ z wiêzienia przys³a³ on
podanie o urlop i dyrektor mu go
udzieli³, na trzy lata, do 2014 roku!
Wicedyrektor pokazuje pismo z
decyzj¹ Zdancewicza i dodaje –
wielu uczciwych ludzi szuka pracy,
ale jej nie znajduje, a tu cz³owiek ma
zapewnione miejsce pracy, nawet
jak jest karany i go nie ma przez trzy
lata. Jak pan myœli, dlaczego? - pyta
raczej retorycznie. Co jeszcze ujaw-
ni¹ dokumenty Zak³adu Gospodar-
ki Komunalnej? Dowiemy siê
wkrótce.

Kazimierz Rynkiewicz
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Og³oszenie mo¿na nadaæ emailem: wppp1@wp.pl
(wp³ata na konto)

PKO BP Oddzia³ 1 w £obzie
72 1020 2847 0000 1502 0067 0927

PRACA

Region

Pomieszczenie na dzia³ajnoœæ do
wynajêcia w Radowie Ma³ym 604
997 741

Domek wolno stoj¹cy 52 mkw. + 30
arów dzia³ki sprzedam. Tel. 91 397
9101 wieczorem po godz. 19-tej.

Domy na wsi www.atut-dom.pl Tel.
600 265 547.

Dzia³ki budowlane: - £obez - ceny
ju¿ od 15 z³ za 1 mkw. - Zajezierze
2129 mkw. - 43 000 z³. - Tucze nad
j.Woœwin 2700 mkw - 45 000 z³. Tel.
600 265 547.

T³umacz przysiêg³y j. francuskiego.
Ko³obrzeg. Tel. 094 3521058 , 694
667 941.

Rzuæ palenie – wystarczy 1 zabieg:
nerwice, depresje, alergie, nadwaga.
Gabinet Œwidwin, tel. 880 400 739.

US£UGI

Powiat œwidwiñski

MIESZKANIA

Powiat ³obeski Powiat ³obeski

NIERUCHOMOŒCI INNE

Powiat ³obeski

Region

T³umacz przysiêg³y jêzyka nie-
mieckiego: £obez, ul. Warcis³a-
wa 2 (Os. Ksi¹¿¹t Pomorskich).
Tel. 091 397 59 24, 505 972 167.

Us³ugi budowlane, remontowe,
monta¿e. „TOM - SERWIS". Tel. 781
016 125.

Koszenie i rozdrabnianie traw, pra-
sowanie siana. Tel. 661 194 854 lub
94 363 1258

Region

Pilnie potrzebujê  wynaj¹æ mieszka-
nie najlepiej dwupokojowe w £obzie
lub okolicy.  Tel. 603 378 581

Mieszkanie do wynajêcia w Rado-
wie Ma³ym 604 997 741

Na wsi ko³o Reska mieszkanie 69
mkw., 3 pokoje, kuchnia, ³azienka,
bez czynszowe, dzia³ka, gara¿.
Okazja 55 tys. z³. Tel. 501 307 666

Sprzedam kawalerkê w £obzie: 31
mkw. przy ul. Niepodleg³oœci. Cena
77 tys. z³. Tel. 881 296 108

Zamieniê mieszkanie 78 mkw.  (4-
pokojowe) w bloku w Grabowie (7
km od £obza) na 2-pokojowe w
£obzie. Mieszkanie bardzo prze-
stronne, s³oneczne, zadbane, do
zamieszkania od zaraz. Oferta
obejmuje równie¿ piwnicê, gara¿ i
dzia³kê uprawn¹. Kontakt tel. 725
368 381.

Sprzedam kawalerkê 27 mkw. w
centrum £obza, niski czynsz, par-
ter, okna plastikowe, ocieplona,
cena 60 tys. z³. Tel. 696 291 789.

Sprzedam mieszkanie 62 mkw. za
130 tys. Wêgorzyno, tel. 691 515
758.

Powiat drawski

US£UGI

Zamieniê mieszkanie 4 pokojowe
gminne o pow. 77,6 mkw. w lokalu
na I piêtrze w miejscowoœci Basze-
wice na mieszkanie o pow. do 60
mkw. równie¿ gminne w Gryficach
lub P³otach. Tel. 508 457 072

Mieszkanie do wynajêcia w Gryfi-
cach, 2-pokojowe w bloku, ul. Spor-
towa 16. Tel. 505 696 304, 516 450
273

Gryfice. Wynajmê mieszkanie. Tel.
601 578 262

Wynajmê mieszkanie 2-pokojowe
w Grficach na ulicy Piastów 5. Tel.
91 386 6069.

Pokój do wynajêcia!
Wynajmê du¿y, jasny pokój z u¿y-
walnoœci¹ kuchni i ³azienki w domu
jednorodzinnym w spokojnej czêœci
Gryfic. Tel. 503 613 679.

Sprzedam w Gryficach mieszka-
nie dwupoziomowe o pow. 77
mkw.: salon + jadalnia + dwie sy-
pialnie, kuchnia, dwie ³azienki,
p.pokój, balkon. Po remoncie.
Tel. 691 493 973.

Powiat gryficki

Docieplanie budynków, pro-
fesjonalne pryskanie œcian,
wylewki betonowe. Moja stro-
na: www. zacieraniebeto-
nu.yoyo.pl  Tel. 791 074 833

Powiat gryficki

Sala w Pogorzelicy do wynajê-
cia na wesela. Mo¿liwoœæ za-
kwaterowania. Atrakcyjne ceny.
Kontakt tel. 502 412 274.

Powiat gryficki

Zatrudniê kierowcê kat. C + E, 3 ty-
godnie na tydzieñ, liniówka. Tel. 609
493 989

 Zatrudniê kierowcê kat. C + E, na
trasie Polska – Szwecja, Polska -
Norwegia. Tel. 607 790 989

Do wynajêcia lokal u¿ytkowy w cen-
trum Œwidwina 24 mkw. Atrakcyjna
cena. Tel. 666 228 260

Powiat drawski

Pojezierza Drawskie – na sprzeda¿
grunt z lini¹ brzegow¹ na siedliska
(pow. 14,29 ha i 8,5 ha) www.pro-
wentpoznan.gratka.pl  Grunt naj-
lepsz¹ lokat¹! Kontakt 509 157 645

Sprzedam dom w Drawsku
Pom. 126 mkw. z du¿¹
dzia³k¹. Tel. 607 798 595

Przyjmê gruz.
Tel. 509-125-634.

Powiat œwidwiñski

Powiat ³obeski

Zak³ad Krawiecki MAXIMA w £obzie
zatrudni szwaczkê. Tel. 605 263 675
lub 91 397 0924

PRACA

MIESZKANIA NA SPRZEDA¯
SMORAWINA - 2 pokoje, pow. 35,7mkw parter, bezczynszowe - CENA 35.000 z³
JEZIERZYCE - 2 pokoje o pow. 37,73mkw, dzia³ka, gara¿ - CENA 62.000 z³
LESIÊCIN - 4 pokoje, pow. 74,65mkw+gara¿, parter - CENA 120.000 z³
£OBEZ ul. Niepodleg³oœci - kawalerka o pow. 31,31mkw - CENA 78.000 z³
£OBEZ ul. Browarna - kawalerka o pow. 30mkw - CENA 83.000 z³
£OBEZ ul. H. Sawickiej - kawalerka o pow. 38,54mkw   - CENA 95.000 z³ NOWA CENA
£OBEZ - ul. Obroñców Stalingradu, 3 pokoje o pow. 53,37mkw - CENA 180.000 z³
£OBEZ (okolica) - 2 pokoje, pow. 65,2mkw, parter, bezczynszowe - CENA 45.000 z³
£OBEZ (okolica) - 2 pokoje, pow. 32,31mkw, parter - CENA 70.000 z³
£OBEZ (okolica) - 2 pokoje, pow. 64,79mkw, I piêtro - CENA 141.000 z³
£OBEZ (okolica) - 4 pokoje, pow. 68,46mkw - CENA 110.000 z³
£OBEZ (okolica) - 2 pokoje, pow. 38,63mkw, parter - CENA 87.000 z³
£OBEZ (okolica) - 3 pokoje, pow. 50,80mkw - CENA 85.000 z³
RESKO - 2 pokoje, I pietro, pow. 36,10mkw  - CENA 89.000 z³
RESKO - 2 pokoje, pow. 64,04mkw  - CENA 145.000 z³
RESKO - 3 pokoje, pow. 59,40mkw, centrum - CENA 180.000 z³
RESKO - dwa mieszkania w cenie jednego, 4 pokoje, pow. 54mkw - CENA 120.000 z³
RESKO (okolica) - 2 pokoje, pow. 90,39mkw, parter,
               bezczynszowe - CENA 113.000 z³
NOWA CENA
RESKO (okolica) - 3 pokoje, pow. 64,15mkw - CENA 114.000 z³
RESKO (okolica) - 3 pokoje, 92,9mkw - CENA 150.000 z³
RESKO (okolica) - 2 pokoje, 41,7 mkw                          - CENA 73.000 z³ NOWA CENA
RESKO (okolica) - 3 pokoje, pow. 69,6mkw - CENA 105.000 z³
KLÊPCZEWO - 3 pokoje, pow. 61,56mkw - CENA 150.000 z³
RADOWO MA£E - 4 pokoje, pow. 80mkw, I piêtro     - CENA 125.000 z³ NOWA CENA
DOBRA - 3 pokoje, pow. 64,5mkw, I piêtro - CENA 165.000 z³

Gazeta Gryficka
w internecie

www.gazetagryficka.xwp.pl

ROLNICTWO

Kupiê gospodarstwo lub grunt
rolny. Tel. 664 944 635

Powiat gryficki
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Œwieszewo, to wieœ po³o-
¿ona w gminie Gryfice, usytu-
owana w bardzo malowni-
czym i krajobrazowym tere-
nie. Jednak ca³y kontekst
piêkna tej miejscowoœci psu-
je droga ³¹cz¹ca Œwieszewo z
Gackiem. W³aœciwie trudno
nazwaæ tê nawierzchniê

drog¹. A warto zaznaczyæ, i¿ za-
rz¹dc¹ tej drogi jest Powiat Gryfice.
Jednak przeje¿d¿aj¹c t¹ drog¹ mo¿na
by odnieœæ wra¿enie, i¿ zarz¹dca dro-
gi zapomnia³ o jej istnieniu. Dziury
jakie siê na niej wytworzy³y maj¹ g³ê-
bokoœæ od 15 do 30 cm, bez mo¿liwo-
œci ich ominiêcia, wiêc przejazd sa-
mochodem grozi uszkodzeniem nad-
wozia lub innych podzespo³ów auta.
Brak wykoszenia pasów przydro¿-
nych od kilku lat zreszt¹ i nie tylko na
odcinku tej drogi, ale tak¿e od Ko³o-
m¹cia do Œwieszewa, gdzie ten odci-
nek tak¿e pozostaje pod w³adaniem
Powiatu Gryfickiego. Rozmawiaj¹c
z przedstawicielami tutejszej w³adzy,
tzn. so³tysem oraz przedstawicielami
rady so³eckiej dowiedzia³em siê, ¿e
problem drogi Œwieszewo - Gacko
jest ju¿ grubo pe³noletni, bo trwa od
ponad 18 lat. Sterta pism s³anych do
zarz¹dców dróg powiatu w tej spra-
wie jest naprawdê imponuj¹ca. O ilo-
œci wizyt przedstawicieli Œwieszewa
w powiecie nie wspomnê.

Przed ostatnimi wyborami zro-
dzi³ siê pomys³ pokrycia tej drogi p³y-

tami jumbo. Inicjatywa by³a ze strony
zarz¹du dróg powiatowych, a w³aœci-
wie jego dyrektora, po wczeœniejszej
wizji lokalnej.

Zasugerowano przy tym, aby
mieszkañcy poparli odpowiedni¹ li-
stê w wyborach, to o renowacjê drogi
bêdzie znacznie ³atwiej. Mieszkañcy
mo¿e i listê poparli, a tu pó³metek
przed nastêpnymi wyborami i p³yt
jumbo na drodze brak, a nawierzch-
nia drogi jest w stanie katastrofal-
nym. Mo¿e przed nastêpnymi wybo-
rami pan dyrektor pofatyguje siê do
mieszkañców Œwieszewa z intratn¹
propozycj¹ naprawy drogi (mo¿e tak
zaproponuje asfalt), tylko pytanie,
jak na ni¹ wjedzie na kolejn¹ wizjê lo-
kaln¹?

Obawiam siê, ¿e nie bêdzie w sta-
nie s³u¿bowym samochodem na ni¹
wjechaæ. Myœlê te¿, ¿e nie bêdzie po-
parcia na wskazan¹ przez dyrektora
listê w przysz³ych wyborach.

Tak czy siak determinacja miesz-
kañców Œwieszewa w sprawie drogi
jest ogromna, cierpliwoœæ bliska
zeru. Szykuje siê plan nag³oœnienia
sprawy w stopniu ogólnopolskim i
dobrze, maj¹ racjê. Przyk³adem
niech bêdzie Bieczyno.

Ale tak to jest, gdy g³ówny w³o-
darz powiatu woli spêdzaæ czas na
grze w golfa w Binowie, ni¿ zaintere-
sowaæ siê problemami swoich miesz-
kañców.

Andrzej Z.
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W odniesieniu
do wydania nr 30
z dn. 26.07.2012 r.
Waszej Gazety i
artyku³u pt.
„Prokuratura do
Prusinowa” przesy³am
nastêpuj¹ce informacje.

1. W 1998 roku z Agencji W³a-
snoœci Rolnej Skarbu Pañstwa w
Szczecinie PEC w Gryficach otrzy-
muje 250 tys. z³ na remont sieci cie-
p³owniczej w Prusinowie. Prezesem
PEC jest Kazimierz Saæ.

Sieæ ciep³ownicza to wymiana
rur w ca³ym Prusinowie. Ale za tê
kwotê wykonano jedynie nowy ci¹g
ciep³owniczy do SP Prusinowo i
odnogê do budynku sklepu ówcze-
snej so³tys Prusinowa.

2. Na budowê kot³owni na s³omê
PEC otrzyma³:

- 450 tys. z³ z AWRSP
- 250 tys. z³ z Funduszu Ochrony

Œrodowiska,

- 20 tys. z³ z Gminy Gryfice.

Przebudow¹ kot³owni na s³omê
zajê³a siê firma - TERMOSYS-
TEM Jerzego Listkowiaka, 73-110
Stargard Szczeciñski, ul. Wawrzy-
niaka 1a. Przy budowie kot³owni
by³ zatrudniony jeden pracownik z
tej firmy p. Zb. Winiarski - specja-
lista od kot³owni na s³omê, prawa
rêka Kazimierza Sacia przy tej in-
westycji. Specjalista ten koordyno-
wa³ te¿ prac¹ zatrudnionych przy
budowie mieszkañców Prusinowa.
Do wszelkich prac przy kot³owni
wykorzystywany by³ sprzêt ciê¿ki
(koparki) i lekki (szpadle itp.) z
PEC-u.

Podwykonawcy:
- p. A.G. - budowa wiaty na s³o-

mê, który za wykonan¹ pracê nie
otrzyma³ zap³aty.

- Firma Rembud - wykopy pod
fundament; za wykonana pracê - 60
tys. z³ plus odsetki wyegzekwowane
na drodze s¹dowej od PEC.

Inspektorem Nadzoru budow-
lanego by³ Kazimierz Matuszew-
ski. On te¿ w³asnym nazwiskiem
firmowa³ odbiór inwestycji pn.
„Ekologiczna kot³ownia na s³omê
w Prusinowie”. Dzisiaj na sesjach
Rady Miejskiej w Gryficach to on,
a nie kto inny, powinien wyjaœniæ,
jak wygl¹da³a budowa s³awetnej
kot³owni.

W owym czasie ksiêgow¹ w
PEC by³a pani L.S. Z  chwil¹ objêcia
przez Kazimierza Sacia funkcji sta-
rosty powiatu, pani ta z pracy ode-
sz³a na w³asne ¿yczenie, znajduj¹c
nowe miejsce pracy w NOE, a póŸ-
niej w HOSSO. Warto zauwa¿yæ, ¿e
wraz z odejœciem pani L.S. z zaso-
bów archiwalnych PEC „wyparo-
wa³y” dokumenty dotycz¹ce finan-
sowania budowy kot³owni w Prusi-
nowie, jak równie¿ ciep³oci¹gu za
250 tys. z³.

Kontrola NIK na terenie kot³ow-
ni w Prusinowie by³a, niczego nie
stwierdzi³a. Podobnie niczego nie
stwierdzaj¹ CBA, ABW itp. na tere-
nie powiatu zarz¹dzanego przez sta-
rostê.

Jak na razie nie stwierdzaj¹ lub
jeszcze nie podaj¹ do wiadomoœci
publicznej.

Wyborca z 1998 r.

Sterta pism s³anych w tej
sprawie jest imponuj¹ca

Jak to by³o z
budow¹ kot³owni
w Prusinowie
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W dniu 11 sierpnia odby³ siê
VII Ko³obrzeski Maraton Rowe-
rowy, na którym nie mog³o za-
brakn¹æ gryfickich rowerzystów
z Klubu Rowerowego Gryfland.

W zwi¹zku z wyjazdem Marka
Zadwornego na Maraton Rowerowy
Dooko³a Polski nie uczestniczyli-
œmy w imprezach w Kluczborku i
Zieleñcu, ale 4 sierpnia Ula i Marek
Zadworni wraz z Andrzejem Jaro-
s³awskim uczestniczyli w najwiêk-
szej imprezie rowerowej w woje-
wództwie - VII Maratonie MTB
dooko³a jeziora Miedwie, imprezie,
w której w pierwszych edycjach, w
których uczestniczy³ te¿ Marek Za-
dworny, bra³o udzia³ ok. 60 osób. W
tym roku na starcie stanê³o ponad
1000 uczestników i mo¿na braæ
przyk³ad ze Stargardu, jak promo-
waæ miasto poprzez coraz bardziej
rozwijaj¹cy siê sport rowerowy.

Do Ko³obrzegu, z racji odleg³o-
œci, pojechaliœmy w sobotê rano, w
grupie: Ula i Marek Zadworni, Da-
rek Stalewski, Rysiek Dzwonnik i
Andrzej Jaros³awski. Wszyscy de-
klarowali przejazd trasy Giga - 243
km, tylko Ula, która po wywrotce na
„Miedwiu” nie by³a w pe³ni si³ de-

GRYFLAND w Ko³obrzegu
klarowa³a jechaæ dystans Mega -
166 km, z opcj¹ skrócenia w razie
dokuczliwego bólu.

Pierwszy startuje „Stanley”,
szeœæ minut póŸniej Marek i dalej po
dwóch minutach Rysiek i Andrzej. O
9.24 startuje Ula, której jednak do-
skwiera ból i przeje¿d¿a dystans
Mini - 90 km. „Stanley” z Ryœkiem
przeje¿d¿aj¹ Mega 166 km, a Marek
i Andrzej koñcz¹ Giga. PóŸniej grill,
rozmowy ze znajomymi i wracamy
do domu.

W niedzielê rano jedziemy na
uroczyste zakoñczenie imprezy, na
którym mi³a niespodzianka - uro-
czyste wrêczenie certyfikatu ukoñ-
czenia Maratonu Rowerowego Do-
oko³a Polski 4000 km w 16 dni  dla
Marka Zadwornego i Romka Wê-
glarskiego. W ko³obrzeskim mara-
tonie na dystansie Giga Marek Za-
dworny zaj¹³ I miejsce, a Andrzej
Jaros³awski drugie. Na dystansie
Mega „Stanley” zaj¹³ II miejsce, a
na dystansie Mini Ula Zadworna
zajê³a III miejsce.

Za dwa tygodnie maraton w
£obzie i du¿e wyzwanie - Marek
Zadworny deklaruje przejazd dy-
stansu Ultra - 405 km.

Oto wyniki „Gryflandu” w Ko-

³obrzegu:
Urszula Zadworna Mini 90 km -

3:48:26 III miejsce KIV inne
Marek Zadworny Giga 243 km -

7:59:57 I miejsce MV inne
Andrzej Jaros³awski Giga 243

km - 8:43:06 II miejsce MV inne
Dariusz Stalewski Mega 166 km

- 5:56:26 II miejsce MIII inne
Ryszard Dzwonnik Mega 166

km - 5:58:18
                                           MZ

(GRYFICE) W pi¹tek, 10
sierpnia, o godz. 17.00 przy Gim-
nazjum nr 2 odby³ siê Otwarty
Amatorski Turniej Pi³ki No¿nej
dla wszystkich chêtnych, pragn¹-
cych spróbowaæ rywalizacji z in-
nymi dru¿ynami mieszkaj¹cymi
w gminie Gryfice.

Turnieje pi³ki no¿nej odbywaj¹
siê co dwa tygodnie przy Gimna-
zjum nr 2 i ju¿ na sta³e zagoœci³y w
kalendarzu imprez. M³odzie¿ w ró¿-
nym wieku i o ró¿nych umiejêtno-
œciach rywalizujê z innymi dru¿yna-
mi, aby spêdziæ popo³udnia na spor-
towo, w mi³ej atmosferze wygrywaæ
lub przegrywaæ mecze.

Tym razem do Turnieju zg³osi³o
siê 6 dru¿yn: Dzikie Or³y, Nagrzañ-
cy, Wywrócone Wie¿e, Galaktycz-
ni, Bronx i Wyrwiszmat. Organiza-
tor Wies³aw Pietrzak i Szkó³ka Pi³-
karska „Diego” za I i III miejsca
ufundowali medale dla ka¿dego
uczestnika.

By³ to ciekawy i interesuj¹cy
Turniej zespo³ów o egotycznych
nazwach i obfitowa³ w niespodzian-
ki we wszystkich meczach.

W grupie A, po losowaniu, spo-
tka³y siê 3 najsilniejsze dru¿yny -
zdaniem wszystkich uczestników i
kibiców, a w grupie B gra³y 3 rów-
norzêdne zespo³y. Ka¿dy mecz gra-
no po 15 minut, a wiêkszoœæ przepi-
sów by³a zgodna z przepisami
PZPN. Dwie dru¿yny, Galaktyczni i
Nagrzañcy, naszpikowane dobrymi
zawodnikami, powinny graæ w fina-
le, ale niespodziewanie przegrywa-
³y mecz za meczem i ostatecznie
zajê³y 4 i ostatnie miejsce.

Osiedle nr 1 wygrywa turniej

W meczu o 5 miejsce Dzikie
Or³y pokona³y Nagrzañców 3:0.
Dobry mecz obejrzeli kibice w me-
czu o 3 miejsce, gdzie faworyci
Galaktyczni przegrali z Wywróco-
nymi Wie¿ami po serii rzutów kar-
nych 2:0 (w regulaminowym czasie
by³o 2:2).

W meczu o pierwsze miejsce
egzotyczna dru¿yna z osiedla nr 1
Wyrwiszmat wygra³a w derbach
osiedli z Bronxem 1:0 i to ona cie-
szy³a siê z pierwszego miejsca.

Wyniki
Galaktyczni - Nagrzañcy 3:1
Dzikie Or³y - Wyrwiszmat 0:2
Galaktyczni - Bronx 1:2
Dzikie Or³y - Wywrócone Wie¿e 0:7
Bronx - Nagrzañcy 1:1
Wyrwiszmat - Wywrócone Wie¿e 1:0
5 miejsce: Dzikie  Or³y - Nagrzañcy
3:0
3 miejsce: Galaktyczni - Wywróco-
ne Wie¿e 2:2, karne 0:2
1 miejsce: Wyrwiszmat - Bronx 1:0

Karolina Pietrzak
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W czwartek, 9.08.2012 r. odby-
³o siê spotkanie z dzieæmi z Rodzin-
nych Domów Dziecka. Miejscem
spotkania by³a Hubertówka. Wcza-
sowicze dowiedzieli siê  o bezpiecz-
nym wypoczynku nad morzem, ale
nie tylko. Poznali pracê stra¿y po-
¿arnej i stra¿y leœnej oraz zakres ich
dzia³añ.

Podczas spotkania zosta³ zapre-
zentowany wóz bojowy OSP Karni-
ce, posiadany sprzêt oraz jego mo¿-
liwoœci. Spotkanie urozmaici³a po-
gadanka z przedstawicielami
stra¿y leœnej. Po prezentacji zorga-

Spotkanie z dzieæmi
w Hubertówce

nizowano dla dzieci kilka konkuren-
cji sprawnoœciowych, które ³¹czy³y
w sobie elementy stra¿ackie. Grupa
kolonistów zosta³a podzielona na
dwa zespo³y. I tak np., zawodnicy
musieli biegaæ na czworakach
wzd³u¿ wê¿a stra¿ackiego albo jak
paj¹czki z he³mami na brzuchu. Na
koniec ka¿dy chêtny móg³ sobie
„polaæ wod¹” z wê¿a stra¿ackiego.

Spotkanie przebieg³o w rado-
snej atmosferze.

Komenda Powiatowa
Pañstwowej Stra¿y Po¿arnej

w Gryficach

Pañstwowy Powiatowy Inspek-
tor Sanitarny w Gryficach informu-
je, ¿e w dniu 9 sierpnia 2012r. odby-
³o siê ju¿ ostatnie spotkanie eduka-
cyjne zorganizowane dla dzieci i
m³odzie¿y w ramach akcji „Bez-
pieczne Wakacje 2012” w Oœrodku
Kolonijno - Wypoczynkowym „Ko-
mandor” w Pogorzelicy.

Spotkania edukacyjne w ramach
akcji Bezpieczne Wakacje realizo-
wane s¹ na terenie powiatu gryfic-
kiego od 2006 roku i jak co roku
ciesz¹ siê zainteresowaniem ze stro-
ny organizatorów wypoczynku.

W roku 2012 w ramach akcji
przeprowadzono 6 takich spotkañ

Ostatnie spotkanie
z dzieæmi w ramach
akcji „Bezpieczne Wakacje”

edukacyjno - profilaktycznych na
koloniach i obozach, na których
przebywa³y dzieci i m³odzie¿ na
zorganizowanym wypoczynku. Za-
siêgiem objêto 720 osób. W spotka-
niach uczestniczyli przedstawiciele
Inspekcji Sanitarnej w Gryficach,
Stra¿y Po¿arnej w Gryficach, Poli-
cji w Rewalu i Trzebiatowie, Stra¿y
Granicznej w Rewalu oraz WOPR
Gryfice. Poruszano kwestie zwi¹za-
ne z bezpieczeñstwem zdrowotnym
podczas letniego wypoczynku, roz-
dawano ulotki profilaktyczne, s³u¿-
by Stra¿y Po¿arnej i Stra¿y Granicz-
nej prezentowa³y sprzêt wykorzy-
stywany na co dzieñ w pracy

10.08.2012 r.
Godz. 13.08 Cerkwica - po¿ar

mieszkania. W dzia³aniach bra³y
udzia³ dwa zastêpy z JRG PSP Gry-
fice, jeden zastêp z OSP Cerkwica i
zastêp z OSP Karnice.

11.08.2012 r.
Godz. 20.53 Barkowo - po¿ar

balotów s³omy. Gasi³ zastêp z JRG
PSP Gryfice.

12.08.2012 r.
Godz. 00.12 Pobierowo - zg³o-

szenie o pod³o¿onej bombie w dys-
kotece. W dzia³aniach bra³y udzia³
dwa zastêpy z JRG PSP Gryfice,
dwa zastêpy z OSP Pobierowo i
zastêp z OSP Niechorze.

Godz. 08.57 ̄ ukowo, gm. Broj-
ce - pal¹ce siê nieu¿ytki. W dzia³a-
niach bra³ udzia³ zastêp z OSP Dar-
¿ewo.
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DRUKARNIA
Oferujemy druk:   - ulotek -
plakatów - wizytówek - samokopii

£obez ul. S³owackiego 6, tel. 91 39 73 730

- Wynajem mieszkañ o dobrym
standardzie, wikt i opierunek gwa-
rantujemy gratisowo w zamian za
w³aœciw¹ ocenê zmodernizowanej
ulicy Niepodleg³oœci. Przy ulicy tej,
po modernizacji, spokojnie miesz-
kaæ nie mo¿na, huk przeje¿d¿aj¹-
cych samochodów ze snu wybudziæ
mo¿e i nieboszczyka. A rozpoczyna
siê ju¿ od godz. 5. rano i tak przez
ca³y dzieñ, do póŸnych godzin noc-
nych. Nikt z kierowców przeje¿d¿a-
j¹cych t¹ ulic¹ nie przestrzega ogra-
niczenia prêdkoœci jazdy do 40 km/h.

O zmroku „pruj¹” t¹ ulic¹ ze 100
km/h na liczniku i tak przez noc,
szczególnie z pi¹tku na sobotê. Ra-
daru na ulicy nie ma, patrole policyj-
ne przeje¿d¿aj¹, ale w dzieñ.

My mieszkañcy ulicy Niepodle-

Zaproszenie

g³oœci mamy prawo do spokojnego
wypoczynku, dlatego zapraszamy
panów Schetynê i Sacia na noclegi
do naszych mieszkañ. Jeden da³ pie-
ni¹dze na tzw. Schetynówki, a drugi
polecenie wykona³. Po nocy, czy
nocach, spêdzonych w naszych
mieszkaniach, mo¿e uznaj¹, ¿e na
ul. Niepodleg³oœci nale¿y zbudo-
waæ tzw. muldy ograniczaj¹ce prêd-
koœæ, ¿e policja wymusi na kierow-
cach stosowanie siê do kodeksu dro-
gowego, niezale¿nie od pory dnia i
nocy. -

Tego sobie ¿ycz¹ mieszkañcy ul.
Niepodleg³oœci na odcinku od ko-
œcio³a p.w. WNMP do Wysokiej Bra-
my. Wys³uchaliœmy, przekazujemy, a
jak bêdzie potrzeba, to listownie z
podpisami mieszkañców.           MJ

- Zapraszamy do Gryfic ministra Grzegorza
Schetynê, by wspólnie ze starost¹ powiatu
gryfickiego Kazimierzem Saciem przez tydzieñ
zamieszkali w naszych mieszkaniach przy
ul. Niepodleg³oœci - mówi¹ mieszkaj¹cy przy tej
ulicy ludzie.

2 lipca br. komisja w sk³adzie:
Waldemar Wawrzyniak, Iwona D³u-
bak, Wies³aw Polanowski, Monika
Nowosad, Mariola Rusek i Alicja
Wiznerowicz dokona³a oceny zg³o-
szonych do konkursu: balkonów,
ogrodów przydomowych itp.

1. W kategorii najpiêkniejszy
balkon Komisja postanowi³a
przyznaæ:

I miejsce - Katarzyna Torcha³a -
Bielaszewska,

II miejsce - Zofia Janecka,
III miejsce - Jadwiga Kordowicz.

2. W kategorii najpiêkniejszy
ogród na terenie miasta:

I miejsce - Stefan Wyborski z
Gryfic,

II miejsce - Renata i Tomasz Mi-
chalonek z Gryfic.

XII edycja Konkursu „Mój balkon, mój ogród przydomowy,
moja dzia³ka ogrodowa - pe³na kwiatów” rozstrzygniêta

3. W kategorii najpiêkniejszy
ogród na terenie wiejskim:

I miejsce - Helena Fia³ko,
II miejsce - Aleksandra Wró-

blewska i Jadwiga Torcha³a,
III miejsce - Grzegorz Grz¹dziela.

4. W kategorii najpiêkniejszy
teren wspólnotowy:

I miejsce - teren przy ul. Ko-
œciuszki 71 - DPS reprezentowany
przez dyr. p. Marzenê Pelc,

II miejsce - teren przy ul. Aka-
cjowej 3E - reprezentowany przez p.
Paw³a Wieczorka,

Laureaci konkursu za w³o¿ony
trud codziennej dba³oœci o w³asne
otoczenie zostan¹ uhonorowani na-
grodami rzeczowymi, które zostan¹
wrêczone podczas do¿ynek gmin-
nych 25 sierpnia br. w Ko³om¹ciu.

Naj³adniejsze
balkony i ogródki


